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AK Partili Yaşar Kırkpınar, zeytinin
ölüm fermanı olarak adlandırılan yasa
teklifi ile ilgili olarak, “Kesinlikle
algıya yönelik manipülasyon bunlar.
Biz de yeşilciyiz, ormancıyız. Zeytinin
ve zeytin ağacının korunması
yönündeki tavrımız net” dedi. � 4’te

BORNOVA Belediyesi, vatandaşların sağlıklı
gıdaya ulaşması için sabaha karşı fırın
denetimlerini sürdürüyor. Başkan Ömer
Eşki’nin de katıldığı son denetimlerde 10
fırın kontrol edildi, hijyen kurallarına
uymayanlara işlem yapıldı.  � 7’de 

Şafak vakti
fırınlara

baskın yaptı 

KIRKPINAR:
Yok öyle şey

Başkan çöpleri
topladı, uyardı
BUCA Belediye 
Başkanı Görkem
Duman, belediye
çalışanlarının iş
bırakma eylemi sonucu
çöp dağları oluşan
ilçede, CHP Buca İlçe
Başkanı Çağdaş Kaya

ile çöpleri topladı.
Duman, eyleme
katılmayan işçilere
yönelik baskı ve
tehditte bulunanları da
belediyede
barındırmayacağını
söyledi. � 6’da

“KONSEY” VAADİ
heyecanlandırdı
ETİK Başkanı Mehmet İşler, Büyükşehir
Belediye Başkanı Tugay’ın Turizm Konseyi
kurulması önerisine, “Sayın Cemil Tugay’ı
göreve gelir gelmez, “İzmir’i bir turizm kenti
olarak düşünmüyorum” şeklindeki sözleri
nedeniyle çokça eleştirmiştik. Cemil
Başkan’a çok teşekkür ediyoruz” dedi.� 9’da

Zeytin kokulu
gezi rotaları
İNSANLIK tarihiyle
yaşıt zeytin, binlerce
yıldır Akdeniz
çanağındaki ülkelerin
sosyal yaşamında
önemli bir role sahip
bulunuyor. � 2’de

Akhisar’da
akıl almaz

cinayet!
MANİSA
Akhisar’da 3
çocuk annesi
Rabia Bilen,
tartıştığı kızı
Cemre Bilen'i
boğarak
öldürdü.
Olaydan 18 saat
sonra kendini
ihbar eden anne
tutuklandı. 
� 3’te

TURİZMCİ MUTLU!BUCA’DA KRİZ DERİNLEŞTİ

Evsel atıkların kapıdan toplanması
projesi yaygınlaşırken, Başkan Cemil
Tugay, ev ev dolaşarak poşet dağıttı 
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Özel: İzmir de
milletin kalesi

TEKİRDAĞ’DA KONUŞTU

Ülkücüler’den
zeytin hamlesi
ZEYTİNLİKLERİN madenlere
açılması tartışılırken, Ülkü Ocakları
İzmir İl Başkanlığı Tire’de Zeytincilik
Öğrenme ve Üretim Merkezi açtı.
Duyuruyu Ülkü Ocakları İzmir İl
Başkanı Burak Kılıç, sosyal medya
platformu üzerinden yaptı. � 4’te

SUBLİMİNAL MESAJ MI?

YENİ ENGEL ÇIKABİLİR

ASIL ZORLUK BAŞLIYOR

AYLA KUBLAY 7
ayla1kublay1@gmail.com

Doğayı kestik,
geleceği biçiyoruz

24 HAZİRAN 2025 SALI
5TL

METİN AYDINOĞLU 11
aydinoglumetin@hotmail.com

Aşk değil; kurtarıcılık
bağımlılığı 

10MELEK AYKAÇ9VEDAT İLKİ

İşçinin kırmızı 
çizgisi yıllık izin 

vedat.uzman@gmail.com melek.aykac1@saglik.gov.tr

Belki de
buluşacaklar... 
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BUĞRA
TOKMAKOĞLU 
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TÜRKİYEBüyük Millet Meclisi’nde görüşülen 
bir torba yasa teklifiyle bu miras tehdit altında.
Ayvalık, Edremit, Burhaniye, Mudanya,Manisa 

Milas ve Gemlik gibi zeytinle özdeşleşmiş kentlerde 
halk, “Ekmeğimizin kaynağına el uzatılıyor.

Zeytinime dokunma!” diyerek ayağa kalktı. � 8’de
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CHP Genel Başkanı Özgür Özel,
Türkiye'de artık "kale siyaseti"nin bittiğini
belirten Özel, "Türkiye'de onun kalesi,
bunun kalesi siyaseti son bulmuştur.
Yozgat da Van da İzmir de Mersin de
Konya da Tekirdağ da kimsenin değil,
milletin kalesidir artık" dedi. � 4’te

Özgür
Özel

Özgür
Özel

Özgür
Özel

Özgür
Özel
Özgür
Özel
Özgür
Özel

Özgür
Özel

Özgür
Özel

Özgür
Özel

Özgür
Özel
Özgür
Özel

Görkem
Duman

Görkem
Duman

Görkem
Duman
Görkem
Duman
Görkem
Duman
Görkem
Duman
Görkem
Duman
Görkem
Duman

Görkem
Duman

Görkem
Duman
Görkem
Duman

Ömer
Eşki

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Mehmet
İşler

Medical Point’in
‘Teranostik’ gururu  
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HARMANDALIDüzenli Katı Atık
Depolama Alanı’na giden ambalaj
atıklarını azaltma, sıfır karbon hedefi,
çevreyi koruma ve bu atıkların tekrar
ekonomiye kazandırılmasını sağlamak
amacıyla başlatılan Dönüşüme Evde

Başla Projesi’ne Bayraklı’nın
Manavkuyu Mahallesi de eklendi.
Başkan Tugay, “Biz İzmirlilere,
halkımıza güveniyoruz. Duyarlılıklarına
inanıyoruz. Bize yardımcı olacaklarına
da inanıyoruz” dedi. � 7’de
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KÜLTÜR ve Turizm Bakanlığı’nın turizm işletme
belgesi bulunmadığı gerekçesiyle kapısına kilit
vurduğu 4 bin 500 otel için Kayseri 1. İdare Mahkemesi
kararı, işletmelere yeniden açılma umudu verdi.
Mühürler kaldırılırken, Bodrum Profesyonel Otel
Yöneticileri Derneği (BOYD) Onursal Kurucu Başkanı
Serdar Karcılıoğlu, “Önceden Türkiye'de iki tür otel
işletmesi vardı. Birincisi bakanlıktan, diğerleri
belediyeden belgeli. Bakan bey tuttu, ‘Bütün hepsini
ben kendi bakanlık sorumluluğuna alacağım’ dedi. Bu
karar, çok sayıda tesisin kapanmasına neden oldu,
Mahkeme iptal etmiş olsa da, yeni yangın yönetmeliği
işletmelere engel olarak ortaya çıkacak” dedi.

İZMİROtelciler Odası Başkanı İbrahim Veral ise, “Son
dönemde birçok ilimizde mühürlemelere tanık olduk.
Bu süreçte İzmir, ciddi mağduriyet yaşamadı. Bunun
temel nedeni, süreci önceden öngörmemiz ve erken
önlem almamız. Biz İzmir’de daha yasa çıkmadan,
yönetmelikler uygulamaya geçmeden önce
sektörümüzü bilgilendirdik, eksiklerin
tamamlanması için iletişim kurduk. Bunun
sonucunda birçok tesisimiz mühürlenme riskiyle
karşı karşıya kalmadı. Asıl zorluk yeni başlıyor.
İzmir’deki temel sorunlardan biri turizm bölgelerinin
hâlâ net olarak belirlenmemesi” diye konuştu. � 5’te

BÜLENT
ÖZGEN
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İnsanlık tarihiyle yaşıt zeytin, binlerce yıldır Akdeniz çanağındaki ülkelerin sosyal
yaşamında önemli bir role sahip. Edebiyattan şiire, gastronomiden mitolojiye farklı
alanlarda kendini gösteren zeytin ülkemizde tehdit altında. Birçok Avrupa ülkesi ise

agroturizm fırsatını zeytin ve zeytinyağı ile kullanıyor ve zeytin ağaçlarına sahip çıkıyor
Binlerce yıllık geçmişiyle

medeniyetlere tanıklık eden zeytin ağacı,
yalnızca bir bitki değil, aynı zamanda
kültürel bir sembol olarak insanlık tarihi
boyunca sosyal yaşamın bir parçası
olmayı başardı.

Antik çağlardan günümüze
uzanankadim zeytin ağacı barışın,
ölümsüzlüğün ve bilgeliğin simgesi
olarak edebiyattan mitolojiye,
ekonomiden gündelik yaşama kadar pek
çok alanda önemli bir yer edindi. Özellikle
Akdeniz coğrafyasında, zeytin ağacıyla
kurulan bağ sadece ekonomik değil,
duygusal ve tarihsel derinliği olan bir
ilişkiyi ifade etmesi nedeniyle benzersiz
bir anlam taşıyor.

Türkiye’de son dönemde zeytinlik
alanların korunmasına yönelik yasa
tartışmaları da bu kutsal ağacın ne denli
hayati olduğunu bir kez daha gündeme
getirdi. Zeytin ağacına sahip çıkmak
toprağa, geçmişe ve geleceğe sahip
çıkmak anlamına geliyor.

Zeytin tarımı, Akdeniz havzasının en
önemli geçim kaynakları arasında yer
alıyor. Türkiye, İspanya, Yunanistan,
İtalya, Fransa, Lübnan, Kıbrıs, Cezayir,
Fas, İsrail ve Tunus

gibi

ülkelerde yüz binlerce aile, zeytin
üretimiyle geçimini sağlıyor. 

Zeytin hem sofralık olarak hem de
zeytinyağı üretiminde kullanılıyor.
Sağlıklı beslenme üzerindeki etkileri
tartışmasız olan zeytin ve zeytinyağı
günümüz dünyasında stratejik bir tarım
ürünü olarak kabul ediliyor. Türkiye,
dünya zeytin üretiminde ilk beş içinde yer
alırken; Aydın, Manisa (ağırlıklı Akhisar),
Balıkesir, İzmir, Mersin ve Hatay gibi iller
bu üretimin ana merkezleri arasında. 

Ülkemizde en çok zeytin ağacına sahip
bölge ise Manisa'nın Akhisar ilçesi. 16
milyona yaklaşan ağaç sayısı ile Akhisar
Türkiye sofralık zeytin üretiminin yüzde
70'ine yakınını tek başına karşılıyor.
Zeytinyağı üretimi ve elde edilen gelirle
de Akhisar Türkiye'de zirvede yer alıyor.

Zeytinyağı son yıllarda sağlıklı yaşama
olan ilgi birlikte daha da kıymetli hale
geldi. Düşük asit oranı, yüksek
antioksidan değeri ve doğal üretim
yöntemleri sayesinde Akdeniz diyetinin
baş tacı olan zeytinyağı, sadece bir
mutfak ürünü değil, aynı zamanda ihracat
gücü yüksek bir ürün. Ege Bölgesi’nde
her yıl düzenlenen zeytin hasat
festivalleri hem üretici hem tüketici
açısından bu kültürün

yaygınlaştırılmasında büyük rol
oynuyor.

Zeytine ve zeytinyağına ithaf
edilen özel etkinlik ve

organizasyonların
sayısının artması,

bu alandaki
bilimsel

çalışmalarla özellikle beslenme
önerilerinin yaygınlaşması kıymetli ürüne
olan talebi de artırıyor. Tüm bu
gelişmeler Türkiye'de ciddi tehdit altında
olan zeytin ve zeytinyağının binlerce yıllık
serüveninde hayatımızda belki de
eskisinden daha fazla ihtiyaç duyacağımız
bir ürüne dönüşmesini de sağlayabilir.

Türkiye’de zeytin temalı rotalar, doğa,
kültür ve gastronomi turizmini
birleştiriyor. Aydın’ın Karacasu ilçesinde
bulunan bin 650 yaşındaki zeytin ağacı,
tarihe meydan okuyan yapısıyla
ziyaretçileri büyülüyor. Ayvalık’taki zeytin
müzesi ve Cunda Adası’nda geleneksel
taş baskı zeytinyağı üretim tesisleri,
ziyaretçilere hem bilgi hem de tat
sunuyor. 

Akhisar Egea Zeytin ve Zeytinyağı
Müzesi geleneksel zeytin ve zeytinyağı
üretimindeki ekipmanlardan saklama
kaplarına kadar bu efsanevi meyvenin
öyküsünü anlatıyor. Kırkağaç, Soma ve
Kınık üzerinden Bergama'ya uzanan
rota üzerinde çok sayıda anıt zeytin
ağacı tarihi ve turistik cezbedici
duraklarla dolu. Zeytin bu bölgelerde
kültürel mirasın temsilcisi olarak
gündelik hayatın en önemli
parçalarından biri.

Urla Köstem Zeytinyağı Müzesi ise
hem zengin eserleri hem de etkileyici
restoranı ile ülkemizin gururlarından
biri. Urla, Seferihisar ve Milas gibi
bölgelerde düzenlenen zeytin hasat
turları hem doğayla buluşmak hem de
üretim sürecine tanıklık etmek
isteyenler için eşsiz bir fırsat. Zeytin
ağaçları arasında yapılan yürüyüşler,
hasat deneyimleri ve sonrasında tadılan
zeytinli tarifler, bu rotaları çok yönlü
hale getiriyor.

İtalya'nın Puglia bölgesi, binlerce
yıllık zeytin ağaçlarıyla çevrili yolları
ve taş çiftlik evleriyle meşhur.
Buradaki bazı zeytin ağaçlarının 3 bini
yılı aşkın yaşı olduğu tahmin
ediliyor. 

Puglia’da
düzenlenen
zeytinyağı tadım turları,
ziyaretçileri gastronomik
bir keşfe çıkarıyor.
Toskana bölgesinde ise
butik üreticiler eşliğinde
doğrudan zeytinyağı
atölyelerine katılmak
mümkün. İtalya gastronomi
turizminde zeytin ve
zeytinyağıyla öne çıkan
ülkeler arasında en iyi
örneklerden.

Yunanistan’ın
Kalamata bölgesi
hem zeytini
hem de
zeytinyağıyla
dünya
çapında üne
sahip. Kalamata
Zeytin Festivali
boyunca düzenlenen
sokak şenlikleri ve atölyeler,
zeytin kültürünü canlı tutuyor. 

İspanya’da ise özellikle
Endülüs bölgesi, dev
zeytinlikleri ve teknolojik üretim
tesisleriyle öne çıkıyor. Jaén
bölgesi, dünyanın en büyük
zeytinyağı üretim merkezlerinden
biri olarak kabul ediliyor ve burada
UNESCO destekli tematik
rotalar oluşturulmuş
durumda.

BUĞRA
TOKMAKOĞLU 
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Meteoroloji Genel Müdürlüğü’nün
tahminlerine göre İzmir’de bu hafta sıcaklıklar
mevsim normallerinin oldukça üzerinde
seyredecek. Sıcaklıklar, özellikle yarından
itibaren 39 dereceye çıkması bekleniyor.
Haziran ayı için uzun yıllar ortalaması 32 derece
olan İzmir’de bu yıl sıcaklıklar bu seviyeyi
neredeyse 7 derece aşıyor. Hissedilen sıcaklığın
40 dereceyi geçmesi öngörülüyor. Uzmanlar,
sıcaklıkların hızla arttığı bu dönemlerde
özellikle tansiyon ve diyabet hastalarına dikkatli
olmaları yönünde uyarıda bulundu. İzmir'de
özellikle yarından itibaren hissedilen sıcaklıklar
bunaltıcı seviyelere çıkacak. (Haber Merkezi)

Hafta boyunca
kavrulacağız!

İzmir'de 2023'de yaralı bulunan ve tedavisinin
ardından Kuşadası'nda mavi sulara bırakılan
deniz kaplumbağası "Güzel İzmir"den, yaklaşık 2
aydır sinyal alınamıyor. Prof. Dr. Yakup Kaska
"Kaplumbağa herhangi bir balıkçı ağına tıkılmış
olabilir. Ya da kasıtlı olarak insanlar tarafından
zarar verilmiş olabilir. O bölgedeki insanlar
(Gazze'deki soykırım nedeniyle) açlık tehlikesiyle
önüne çıkan her canlıyı yiyorlar. Özellikle
denizden çıkan deniz kaplumbağalarının da
yendiğiyle ilgili haberleri görmüştük. Böyle bir
durum da olmuş olabilir. Hepsi ihtimal dahilinde.
Hepsi başına gelebilecek tehditler olarak
karşımıza çıkıyor" dedi. (AA)

‘Güzel İzmir’den
2 yıldır haber yok

KAN DONDURAN OLAY!
Tartıştığı kızını boğdu

16 saat sonra
kontrol altında

Manisa'nın Kırkağaç ilçesine
bağlı Gelenbe Mahallesi
yakınlarındaki ormanlık alanda
yaklaşık 16 saatlik çalışmalarla
kontrol altına alındı, Tüm kamu,
belediye ve sivil toplum
kuruluşlarının seferber olduğu
yangına 11 hava aracı, 43 söndürme
ekibi, 21 su tankeri, 3 TOMA, 12 iş
makinası, 4 ambulans, 4 teknik
ekip, 325 personel ile müdahale
edildi.  Soğutma çalışmalarının
devam ettiği yangınla ilgili
incelemeler sürüyor. (İHA)

Eski milletvekili 
evinde ölü bulundu

22., 23., 26. ve 27. TBMM Yasama
Yürütme dönemlerinde AK Parti
Manisa Milletvekilliği yapan 63
yaşındaki İsmail Bilen'den acı haber
geldi. Bilen, Ankara'daki evinde ölü
bulundu. Bilen'in kesim ölüm
nedeni, yapılacak otopsi sonrası
belirlenecek. Olay sırasında
ailesinin yurt dışında olduğu,
Bilen'in evde yalnız yaşadığı
öğrenildi. Bilen'in cenaze
programının önümüzdeki
netleşmesi bekleniyor. 
(Haber Merkezi)

Ekipler, firari
şoförün peşinde

Manisa Yunusemre’de otomobilin
iki motosiklete çarptı. Kazaya
karışan otomobildeki sürücü ile
yolcu olan 3 kişi, aracı olay yerinde
bırakarak kaçtı. İhbar üzerine
bölgeye sağlık, polis ve itfaiye ekibi
sevk edildi. Kazada yaralanan 2'si
ağır 4 kişi, olay yerindeki ilk
müdahalenin ardından çevredeki
hastanelere sevk edildi. Polis,
kaçan otomobil sürücüsü ve
beraberindeki kişilerin yakalanması
için çalışma başlattı. (AA)

Tüyler ürperten olay Akhisar
Hürriyet Mahallesi 209 Sokak'taki
apartman dairesinde meydana geldi.
İddiaya göre, 3 çocuk annesi 50
yaşındaki Rabia Bilen, zaman zaman,
geç saatlerde dışarıda olduğu
gerekçesiyle tartıştığı kızı Cemre Bilen
ile yine tartıştı. Tartışmanın büyümesi
üzerine Rabia Bilen, kızını boğarak
öldürdü. Bilen, olayın ardından kızının
bulunduğu odanın kapısını kilitledi. Eve
gelen diğer 2 kızına da ablalarının
gelmediğini söyledi. 

Rabia Bilen, önceki gün saat 16.00
sıralarında, olaydan yaklaşık 18 saat
sonra kendisini polise ihbar etti. Adrese
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi.
Yapılan kontrolde Cemre Bilen'in
öldüğü belirlendi. Cemre Bilen'in
cenazesi, otopsi yapılmak üzere Adli
Tıp Kurumu'nun morguna kaldırıldı.
Boğulma şekli ve olay anına ilişkin
detayların, otopsi raporuyla netleşeceği
öğrenildi. Öte yandan polis ekipleri
tarafından gözaltına alınan Rabia

Bilen, işlemlerinin ardından adliyeye
sevk edilip çıkarıldığı mahkemede
tutuklandı. (DHA)

Manisa Akhisar’da 3 çocuk annesi Rabia Bilen, tartıştığı kızı Cemre Bilen'i
boğarak öldürdü. Olaydan 18 saat sonra kendini ihbar eden Bilen tutuklandı

“Ege'ye Kan, Topluma Can”
Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi

Halkla İlişkiler ve Tanıtım Bölümü  2.
sınıf öğrencisi Enes Taşkın'ın proje
yürütücülüğünü üstlendiği "Ege'ye
Kan, Topluma Can" adlı kan bağışı
kampanyası başladı. Kızılay iş birliğiyle
düzenlenen etkinlikte öğrenciler,
Kızılay Kan Aracı'nda kan bağışında
bulundu. Bu tür sosyal sorumluluk
projelerinin önemine dikkat çeken
proje yürütücüsü Taşkın, “Toplumda
kan bağışının önemi büyük. Ben de bu
projeyle, hem farkındalık oluşturmayı
hem de ihtiyaç sahibi bireylere
yardımcı olmayı hedefledim. Böylesine
önemli bir projeye katkı sağlamak
benim için büyük bir gurur. Projenin
başladığı günden itibaren öğrencilerin
ilgisi ve katılımı beni gerçekten mutlu
etti. Bu projeyle sadece kan bağışını
teşvik etmek değil, aynı zamanda
toplumsal duyarlılığı artırmayı da
amaçlanacak. Her bir bağış, hayat
kurtarmak demek ve ben bu
farkındalığı yaymaya devam etmek
istiyorum. Hedefim, gelecekte bu
projeyi daha geniş kitlelere ulaştırmak
ve Ege Üniversitesi İletişim Fakültesi

öğrencisi olarak toplumumuza daha
fazla katkı sağlamak” diye konuştu.
Etkinliğe, Ege Üniversitesi İletişim
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Bilgehan
Gültekin de katıldı ve projeye
gösterdiği destek için öğrencisi
Taşkın’a ve Kızılay personeline
teşekkür etti. Prof. Dr. Gültekin,
projeyi tebrik ederek, bu tür
organizasyonların üniversite
öğrencilerinde toplumsal duyarlılığın
artmasına büyük katkı sağlayacağını
belirtti. (Haber Merkezi)
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08.02.2025 tarih ve 2022039381-39
protokol nolu, 52-5/4 cilt sıra nosu
olan 11.307.00 TL’lik kredi kartı
ödememe ait makbuzum
kaybolmuştur. Hükümsüzdür.

GILMAN TUĞÇE TUTKUN

ZAYİİ

Resmi ilanlar : www.ilan.gov.tr’de  Basın: (2247148)

Cemre Bilen

ZAYİ
A serisi 82751 den 87750 e kadar FATURA, A serisi 30800 den

31500 e kadar FATURA, C serisi 791651 den 796650 e kadar
FATURA, A serisi 82751 den 87750 e kadar FATURA, A serisi
30800 den 31500 e kadar FATURA, C serisi 791651 den 796650 e
kadar FATURA, A serisi 1 den 500 e kadar FATURA, A serisi
46052 den 46750 e kadar FATURA, A serisi 151 den 600 e kadar
GİDER PUSULASI, A serisi 38701 den 39100 e kadar İRSALİYELİ,
FATURA, F serisi 61751 den 71750 e kadar İRSALİYELİ FATURA,
B serisi 132251 den 137250 e kadar İRSALİYELİ FATURA, A serisi
181251 den 206250 e kadar İRSALİYELİ FATURA, A serisi 38701
den 39100 e kadar İRSALİYELİ FATURA, F serisi 61751 den
71750 e kadar İRSALİYELİ FATURA, B serisi 132251 den 137250
e kadar İRSALİYELİ FATURA, A serisi 181251 den 206250 e
kadar İRSALİYELİ FATURA, C serisi 38801 den 39800 e kadar
İRSALİYELİ FATURA, C serisi 4525 den 4800 e kadar İRSALİYELİ
FATURA, E serisi 1 den 500 e kadar PERAKENDE SATIŞ FİŞİ, A
serisi 213001 den 216000 e kadar SEVK İRSALİYESİ, A serisi
959451 den 961450 e kadar SEVK İRSALİYESİ, A serisi 213001
den 216000 e kadar SEVK İRSALİYESİ, A serisi 959451 den
961450 e kadar SEVK İRSALİYESİ, A serisi 4451 den 4550 e
kadar SEVK İRSALİYESİ kayıptır, hükümsüzdür.

Tansel TÜRK, 
Dikili Vergi Dairesi vergi numarası:  8760446737

İşletme adresi: Cumhuriyet Mahallesi, Atatürk Caddesi, 
Tariş Depo, 173/1 Dikili  - İzmir

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2247541)

İsmail 
Bilen
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"Yollar çukur dolu 
ilaçlama yetersiz"
AK Parti Gaziemir İlçe Başkanı İsmail
Yaşadı, İlçe Danışma Meclisi
toplantısında Gaziemir Belediyesi’ni
eleştiri yağmuruna tuttu. Yaşadı ev
sahipliğindeki toplantıya, AK Parti
İzmir Milletvekilleri Ceyda Bölünmez
Çankırı, Şebnem Bursalı, Mehmet Ali
Çelebi de katıldı. Bir konuşma yapan
Başkan Yaşadı, "Meclis üyelerimiz, ana
kadememiz, gençlik ve kadın
kollarımızla birlikte mahalle mahalle,
sokak sokak dolaşıyoruz. Gaziemir’in
her mahallesinde AK Parti’nin sesi,
nefesi, alın teri olduk. Gaziemir’i
yönetenler ne yazık ki bu azmi ve
gayreti gösteremedi. Yollar çukur
içinde, ilaçlama yetersiz her yer böcek
kaynıyor. Abdullah Arda Meydanı'nda
başlatılan düzenleme çalışması ise 3 yılı
geçti, hâlâ bitmiş değil!  İlçemizin en
güzel yerlerinden olan Tansaş arsasını
bile değerlendiremediler. Protokol
karşılığında bu alana sanat merkezi
yapılması şartıyla Buca’daki 12.000
metre kare fidanlığımızı verdik. 
Şimdi soruyoruz. Fidanlık nerede?
Sanat merkezi nerede?" dedi. 
(Haber Merkezi)

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, partisince
Cumhuriyet Meydanı'nda "Millet İradesine Sahip
Çıkıyor" sloganıyla düzenlenen mitingde,
Tekirdağlılarla bir arada olmaktan büyük mutluluk
duyduğunu söyledi. Mitinglerin sürdüğünü belirten
Özel, Saraçhane'den Anadolu'ya çok sayıda miting
düzenlediklerini ifade etti. Türkiye'de artık "kale
siyaseti"nin bittiğini belirten Özel, "Türkiye'de
onun kalesi, bunun kalesi siyaseti son bulmuştur.
Yozgat da Van da İzmir de Mersin de Konya da
Tekirdağ da kimsenin değil, milletin kalesidir
artık." dedi.

Özgür Özel, hükümetin milletin derdiyle
dertlenmediğini iddia ederek, "Demokrasi, kimin
iktidara geldiğinde ne yaptığına göre şekillenen,
belirlenen bir rejim değildir. Demokrasilerde
gelince ne yaptığınıza bakmazlar, kazanınca ne
yaptığınıza bakmazlar. O kolay. Önemli olan
kaybedince ne yaptığınızdır. Karşımızda 23 yıldır
girdiği seçimlerden birinci çıkan ve ülkenin kurucu
partisinin 1950'lerde seçimleri ilk kez kaybettiğinde
yaptığını yapamayan, 23 yılın sonunda bir kez
seçim kaybeden bunu hazmedemeyen ve bunun
için yapmadık kötülük bırakmayan, sandıktan
kaçan, milletten korkan bir iktidar var."

Özel, mazotun litre fiyatının 50 liraya
yükseldiğini, daha önce 445 litre mazot alınabilen
asgari ücret ile bugün 390 lira mazot alınabildiğini

dile getirdi. Mazotta 5 günde 55 litre kayıp
yaşandığını savunan Özel, "Ben 50 liralık mazot
alıyorum, diyenlere bir haftadaki kaybı bir kez
daha gösteririz. Memleketi bu hale getirenlere,
çiftçileri bu hale getirenlere yazıklar olsun. Bunun
hesabını hep beraber soracağız." ifadelerini
kullandı. Özel, emeklilere ve asgari ücretli
çalışanlara zam yapılması gerektiğini belirtti.
Hükümetin dış politikasına da eleştirilerde

bulunan Özel, dünyada olup bitenlerin çok dikkatli
okunup takip edilmesi gerektiğinin altını çizdi.
Orta Doğu’da kaosa her zaman karşı olduklarını
belirten Özel, şöyle devam etti:

"İsrail'in İran'a yaptığı saldırılar, İsrail'in daveti
üzerine Amerika'dan kalkan B-2 uçakları İran'da
nükleer tesisleri vuruyorlar. AK Parti iktidarının
yapmadığını, yapamadığını açıkça söylüyor
ABD'nin yaptığı bu saldırıyı kınıyoruz." dedi. (AA)

Ülkü Ocakları İzmir İl Başkanı Burak Kılıç,
sosyal medya platformu üzerinden yaptığı
paylaşımla, İzmir'de hayata geçirilen Zeytincilik
Öğrenme ve Üretim Merkezini kamuoyuna
duyurdu. Kılıç, yayınladığı videoda projenin
önemine dikkat çekerken, bu adımın Türk
gençliğine sadece üretimi öğretmekle kalmayıp,
aynı zamanda milli kalkınma bilinci aşılayacağını
vurguladı. Kılıç konuşmasında, Yüce Kitabımız
Kur’an-ı Kerim’den “Andolsun incire ve zeytine,
Sina Dağı’na ve şu emin beldeye. Biz insanı en
güzel surette yarattık” ayetini hatırlatarak, zeytin
ve zeytinyağının Türk milleti için hem inanç hem
de üretim disiplini anlamında taşıdığı derin
manaya işaret etti.

Projenin yalnızca bir tarım girişimi olmadığını
belirten Burak Kılıç, İzmir’in verimli topraklarında
yetişen gençlerin teknolojiyi kullanan, ihracat
vizyonu olan ve yerli üretime omuz veren bireyler
haline geleceğini ifade etti. Kılıç, bu adımın MHP
Lideri Devlet Bahçeli’nin “Milli Üretim, Milli

Güçtür” anlayışının ve Ülkü Ocakları Genel
Başkanı Ahmet Yiğit Yıldırım’ın “Türk gençliğini
üretimle şahlandırma” hedefinin sahadaki
yansıması olduğunu belirtti. Başkan Kılıç,
konuşmasının sonunda,“İzmir’den yükselen bu
irade, Türkiye’yi zeytincilik ve zeytinyağı
üretiminde dünya vitrinine taşıyacak bir
yolculuğun ilk adımıdır. Yaşasın Türk gençliği!”
ifadelerine yer verdi. Sosyal medya paylaşımında
ise şu ifadeleri kullandı: “İzmir’imizin bereketli
topraklarında kurduğumuz Tire Zeytincilik ve
Zeytinyağı Öğrenme ve Üretim Merkezimiz,
gençliğimizi üretimle buluşturarak, memleketimizi
tarımsal kalkınmada zirveye taşıyacak emsal bir
adımdır. Zeytin yetiştiriciliğinden zeytinyağı
üretimine uzanan bu yolculukta, yerli üretimi
güçlendiren, küresel ihracat vizyonu taşıyan ve
Türk gençliğini toprağıyla barıştıran bir modeli
hayata geçiriyoruz. Gençlerimize ilim, milletimize
bereket, devletimize kuvvet… Zeytin dalı bizimdir,
hedefimiz dünya zirvesidir!” (Haber Merkezi)

Tekirdağ mitinginde konuşan CHP lideri Özel, “Yozgat da Van da İzmir de
Mersin de Konya da Tekirdağ da kimsenin değil, artık milletin kalesidir" dedi

Zeytinliklerin madenlere açılması tartışılırken, Ülkü Ocakları İzmir
İl Başkanlığı Tire’de Zeytincilik Öğrenme ve Üretim Merkezi açtı
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Türkiye'de ilk kez Çeşme'de
gerçekleştirilen Dünya Motosurf
Şampiyonası'nda açıklamalarda
bulunan önceki dönem Gençlik ve
Spor Bakanı, AK Parti İzmir
Milletvekili Dr. Mehmet
Kasapoğlu, "İzmir çok özel ve
marka bir şehirdir. Hem tarihi ve
kültürüyle, hem çok özel iklimi ve
doğal güzellikleriyle, hem de
güçlü altyapısıyla artık sporda da
mükemmel bir altyapıya sahiptir.
İnşallah İzmir'in bu alandaki
marka değerini spor turizmiyle
daha da yukarı taşıyacağız" dedi.
İzmir'in çok güzel bir
organizasyona ev sahipliği

yaptığını belirten Kasapoğlu,
"Dünyanın en güzel şehirlerinden
birindeyiz. Güzel İzmir'imizde
yine güzel bir ev sahipliği
yapıyoruz. Bu çerçevede emeği
olan herkesi gönülden
kutluyorum. Bakanlığımızı,
federasyonumuzu,
partnerlerimizi, değerli
sponsorlarımızı ve tabii ki çok
farklı ülkelerden gelip bu
müsabakaya renk katan tüm
sporcularımızı ve spor camiamızı
gönülden tebrik ediyorum" diye
konuştu. İzmir'in çok özel bir
şehir olduğunun altını çizen
Mehmet Kasapoğlu, "İzmir çok

özel ve marka bir şehirdir. Hem
tarihi ve kültürüyle, hem çok özel
iklimi ve doğal güzellikleriyle,
hem de güçlü altyapısıyla artık
sporda da mükemmel bir
altyapıya sahiptir. İlçeleri ve tüm
mahalleleriyle birlikte, yüzmeden
jimnastiğe, jimnastikten
atletizme, atletizmden su
sporlarına, futboldan voleybola,
basketbola kadar birçok branşta
İzmir'in apayrı bir meydan
okuması vardır. İnşallah İzmir'in
bu alandaki marka değerini spor
turizmiyle daha da yukarı
taşıyacağız" ifadelerine yer verdi.
(İHA)

“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”“SPOR TURİZMİNDE İZMİR'İ MARKA YAPACAĞIZ”

ABD’nin, İran ile
İsrail arasındaki
fiili savaşa dahil
olarak hedef
olarak tespiti
yapıldığı söylenen
üç nükleer tesisi
bombalaması
skandal ve
sorumsuz saldırı
olduğunu ifade

eden MHP lideri Devlet Bahçeli, "Bu
gelişmeler karşısında Birleşmiş
Milletler Güvenlik Konseyi’nin
toplanması, Birleşmiş Milletler Genel
Sekreteri’nin ABD’nin İran’a karşı güç
kullanımından dolayı endişe
duyduğunu açıklaması bayağı bir
kandırmacadır. Herkes kirli rolünü
oynamaktadır. Savaşlar kuşağının
düğümü çözülmüş, kurdelesi
kesilmiş, sahnesi kurulmuştur.
Birleşmiş Milletler; sızlanma,
nazlanma, sitem ve şikâyet mercii
değil, gerekirse barışı inşa etmek
maksadıyla insani müdahaleyi yapma
hakkını hukuken uhdesinde
bulunduran bir uluslararası teşkilattır
ve felç halindedir" dedi. (İHA)

AK Parti İzmir
Milletvekili
Yaşar Kırkpınar,
zeytinin ölüm
fermanı olarak
adlandırılan
yasa teklifi ile
ilgili olarak,
“Kesinlikle
algıya yönelik
manipülasyon
bunlar. Bir yerde ağaçlar
sökülüyorsa, zeytinlikler ve
ormanlarımız yok ediliyorsa bunu
katliam olarak değerlendiriyoruz.
Bugün kuraklığın, yağmursuzluğun en
büyük nedeni yeşili ve ormanı
koruyamamak. Biz daha fazla tepki
gösteririz. Burada böyle bir şey yok.
Burada amaç siyaset ve manipülasyon
yaparak ülke gündemini değiştirmek.
Genel kurula geldiğinde en ince
ayrıntısına kadar incelememizi
yapacağız. 1 tane bile ağaç arttırılması
gerekiyorsa onu arttıracağız. Bir ağaç
boşa gidiyorsa onun boşa gitmesini
engelleyeceğiz. Biz de yeşilciyiz,
ormancıyız. Zeytinin ve zeytin ağacının
korunması yönündeki tavrımız net”
dedi. (Egedesonsöz)

Adil Türkiye
Partisi İzmir İl
Başkan
Yardımcısı Adil
Özkan, 2025
yılında geçerli
olan 22 bin 104
TL’lik net
asgari ücretin
halkın gerçek

ihtiyaçlarını karşılamaktan uzak
olduğunu belirtti. Özkan, “Her geçen
gün temel yaşam maliyetleri artıyor,
ama maaşlar yerinde sayıyor. Asgari
ücret artık yaşam standardı değil,
hayatta kalma sınırıdır” dedi.
Hükümetin asgari ücrete ara zam
yapılmayacağı yönündeki yaklaşımını
eleştiren Özkan, şöyle konuştu: “Halk
açlıkla sınanırken iktidarın suskun
kalması, vicdani değil siyasi bir
tercihtir. Bu tutumun bedelini yine
halk ödüyor.” (Haber Merkezi)
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“HERKES KİRLİ 
rolünü oynuyor”

“Biz de yeşilci 
ve ormancıyız”

“Asgari ücret 
çoktan eridi”

Adil 
Özkan
Adil 
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Özkan

“Türkiye’de kale 
siyaseti bitmiştir”

Özgür 
Özel

Ülkü Ocakları’ndan 
subliminal mesaj…



Yargı kapıyı açtı!
Plansızlık kapattı
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Turizmin kalbine vurulan mühürler
yargıyla çözüldü. Kültür ve Turizm
Bakanlığı’nın turizm işletme belgesi
bulunmadığı gerekçesiyle kapısına kilit
vurduğu 4 bin 500 otel için Kayseri 1.
İdare Mahkemesi’nden gelen
“hukuksuzluk” kararı, işletmelere
yeniden açılma umudu verdi.
Mahkeme kararıyla mühürler
kaldırılırken, otellerin sezona darbe
alarak başlamasına engel olunamadı.
Süreç, sektörün derin bir nefes
almasını sağladı ancak İzmir için asıl
zorlu dönem şimdi başlıyor.

‘BURUNLARINDAN GELDİ’
Tamamen Turizm Bakanı ve

bakanlığının hatalı çalışmalarının ağır
sonuçları olduğunu savunan Bodrum
Profesyonel Otel Yöneticileri Derneği
(BOYD) Onursal Kurucu Başkanı
Serdar Karcılıoğlu, “Önceden
Türkiye'de iki tür otel işletmesi vardı.
Birincisi turizm işletme
belgeli yani bakanlıktan
belgeli tesisler. Diğerleri de
belediyeden belgeli tesislerdi.
Bu bakan bey tuttu dedi ki
‘bütün hepsini ben kendi
bakanlık sorumluluğuna
alacağım.’ Bununla ilgili de
basit konaklama tesisi adı
altında bir belge ürettiler.
Yıllardır belediyeden
aldıkları işyeri açma
çalıştırma ruhsatlı çoğu butik ve
pansiyon pozisyonunda olan tesislere
bir süre verdiler. Süre vermekle de
yetinmediler.

Pandeminin ağır faturası altında
ezilen bu tesisler neye uğradığını
şaşırdı. Salgın sürecinden sonra
turizmde beklenilen hareketliliği
yaratamayan bakanlığın harç borç
ayakta kalma mücadelesi veren tesisler
için getirilen şartlar şok etsisi yaptı.
Basit konaklama tesisi belgesi için bir
takım standartlar getirdiler. Şunu şöyle
yap. Kapını değiştir, yerini değiştir,
musluğunu değiştir gibi şeyler. Bunun
içinde otellerin bir büyük bir bölümü
bu maliyetleri karşılayamadı, bir
bölümü de süreyi kaçırdı. Bu şartları

yerine getiremeyen kurumlardan
intikam alırcasına belediyelerine,
bakanlıktan resmi yazıyla iş yeri açma,
çalıştırma ruhsatlarının iptal
ettirilmesini sağlandı. Bu 4 Bin 500'ün
üzerindeki işletme şu anda ruhsatsız
çalışan kurum pozisyonuna dönmüş
oldu. Bunu bu basit konaklama tesisini
yapma imkanı bulan ve bu belgeyi alma
imkanı olan otellerin de annelerinden
emdikleri sütü burnundan getirdiler.
Sürdürülebilir turizm belgesi gibi
belgeler alınabilmesi için ciddi paralar
5-6 tane yandaşa da bu fasılalardan
para kazandırtmak için otelleri yormuş
oldular. Belediye belgeleri iptal edilmiş
4 bin 500'ün üzerinde tesis şu anda
ruhsatsız olarak mühürlenmiş
durumda, kapalı durumda” dedi. 

‘SORUNU KİM ÇÖZECEK’
Bakanlığın acele bir kararıyla

oluşan mağduriyetin nasıl çözüme
kavuşturulacağı konusunda
yeni sorunlar yaşanabileceği
uyarılarında bulunan Başkan
Karcılıoğlu, “Geçtiğimiz Nisan
ayında Anayasa Mahkemesi,
ilgili bakanlığın aldığı kararı
Anayasa’ya aykırı bularak iptal
etti. Bu karar, çok sayıda
tesisin kapanmasına neden
olmuş, turizm sektörüne ciddi
zararlar vermişti. Mahkeme,
uygulamayı iptal etmiş olsa da,

bu süreçte mağdur olan ve kapanmak
zorunda kalan birçok tesis oldu.

Şimdi herkesin merak ettiği soru şu:
Bu sorunu kim çözecek ve nasıl bir
çözüm üretilecek? Şu an itibarıyla
ortada net bir yol haritası yok.
Anayasa Mahkemesi, kanunun
yeniden düzenlenmesi için 15 Eylül'e
kadar süre tanıdı. Ancak olan oldu,
yaşanan mağduriyetler geri
alınamıyor. Olası bir çözümde,
tesislere yeniden işyeri açma ve
çalıştırma ruhsatı verilmesi gündeme
gelebilir. Fakat bu durumda da
başka bir engel ortaya çıkacak: Yeni
çıkan yangın yönetmeliği. Bu
yönetmelik, tesislerin yeniden
faaliyete geçmesinin önünde ciddi

bir engel oluşturacak gibi görünüyor”
ifadelerini kullandı.

‘DİĞERLERİNE REHBERLİK’
Birçok oda üyesine rehberlik

ettiklerini vurgulayan İzmir Otelciler
Odası Başkanı İbrahim Veral, “Son
dönemde turizm sektörünü doğrudan
etkileyen bazı mevzuat değişiklikleri ve
denetimler neticesinde birçok ilimizde
otel ve konaklama
tesislerinin mühürlendiğine
tanık olduk. Bu süreçte
İzmir, diğer illere kıyasla
ciddi bir mağduriyet
yaşamadı. Bunun temel
nedeni, İzmir Otelciler Odası
olarak bu süreci önceden
öngörmemiz ve erken önlem
almamızdır. Biz İzmir’de
daha yasa çıkmadan,
yönetmelikler uygulamaya
geçmeden önce sektörümüzü
bilgilendirdik, eksiklerin
tamamlanması için üyelerimizle birebir
iletişim kurduk. Ruhsatlandırma,
yangın yönetmeliği gibi konularda hızlı
hareket ettik. Bunun sonucunda birçok
tesisimiz gereken belgeleri zamanında
tamamladı ve mühürlenme riskiyle
karşı karşıya kalmadı. Bugün
Antalya’dan, Muğla’dan, hatta
Bursa’dan dahi otelciler odaları bizi
arayıp ‘Siz bu süreci nasıl yönettiniz?’
diye soruyor. Çünkü o illerde onlarca,
hatta yüzlerce tesis kapatıldı. Bizimle
görüşmek isteyen meslektaşlarımız
oldu, deneyimlerimizi paylaşmamızı
talep ettiler. Bu da gösteriyor ki, erken
hazırlık ve koordinasyon sektörel
mağduriyetin önüne geçmenin en etkili
yolu” şeklinde konuştu.

İzmir’deki konaklama tesislerinin
bu süreçte en fazla zorlanacağı kısmın
ikinci etap olduğunu belirten Başkan
Veral, “Asıl zorluk yeni başlıyor.
Çünkü bu yeni faz, çok daha kapsamlı,
kriterleri daha yüksek ve maliyetli bir
belge süreci. Bu noktada İzmir’deki
temel sorunlardan biri tekrar karşımıza
çıkıyor: Turizm bölgelerinin hâlâ net
olarak belirlenmemiş olması.

İzmir’de bir otelin, hangi bölgenin

turizm bölgesi sayıldığına dair net bir
bilgiye ulaşamadan yatırım yapması,
belgelendirme süreçlerinde büyük bir
dezavantaja dönüşüyor. Mevcut
durumda birçok işletme doğrudan
turizm amaçlı yapılmamış binalarda
faaliyet gösteriyor. Plansız yapılaşma,
teknik altyapı eksikliği ve mevzuata
uyum problemleri bu işletmeleri ikinci
fazda ciddi risk altına sokuyor.

Özellikle yangın
yönetmeliği gibi fiziksel
düzenlemeleri gerektiren
kriterlerde, çoğu tesisin teknik
olarak uyum sağlayabilmesi
pek kolay değil. Bu da, yeni
belgeleri alamayacak tesislerin
kapanmasına ya da
belgelendirme dışı kalmasına
neden olacak.

İzmir olarak en büyük
eksiğimiz, uzun vadeli,

bütüncül bir turizm stratejisi ve
mekânsal planlama eksikliği. Biz
diyoruz ki; öncelikle bu kentin turizm
bölgeleri net olarak tanımlanmalı.
Hangi ilçede, hangi mahallede, hangi
sokakta turizm yatırımı yapılabileceği
açıkça belirlenmeli. Bu alanlara yatırım
teşvik edilmeli, altyapı sağlanmalı ve
hem yerel yönetimler hem bakanlık
aynı masa etrafında bu vizyonu
paylaşmalı.

Bugün İzmir’de turizmle ilgili ne bir
orta vadeli yol haritası, ne de net
çizilmiş bir vizyon var. Bu eksiklik
yüzünden hem yatırımcılar tedirgin,
hem işletmeciler belirsizlik yaşıyor.
Oysa İzmir’in turizm potansiyeli çok
yüksek. Ancak bu potansiyelin ortaya
çıkabilmesi için planlı, öngörülebilir ve
sürdürülebilir bir yaklaşım şart.

İzmir Otelciler Odası olarak biz bu
dönüşümün destekçisiyiz. Ancak bu
dönüşümün sağlıklı ilerleyebilmesi için
alt yapının, mevzuatın ve şehir
planlamasının birlikte düşünülmesi
gerekiyor. Bu süreci sadece bir belge
alma yarışı olarak değil, turizmin
geleceğini yeniden şekillendirme fırsatı
olarak görmek istiyoruz. Ama bu
fırsatın heba olmaması için strateji, iş
birliği ve irade gerekiyor” dedi.

Bir belgeyle başlayan kriz, bir mahkeme kararıyla hafifledi
ama İzmir’in turizm kaderi hâlâ çizilmemiş rotalarda ilerliyor

Uluslararası lions Federasyonu 118-R
Yönetim Çevresi 2024-2025 Hizmet
Dönemi Genel Yönetmeni Prof. Dr.
Mesut Yazıcı, düzenlediği toplantıda
görevine veda etti. Kulüp ve kesim
başkanları ile üyelerin katıldığı özel ve
anlamlı buluşmada, duygusal bir
konuşma yapan Prof. Yazıcı, görev süresi
boyunca yaşadıklarını ve geleceğe dair
temennilerini paylaştı. 2024-2025 hizmet
dönemi Genel Yönetmenlik görevinin
sonuna gelirken, hem gurur, hem de
hüznü bir arada yaşadığını ifade eden
Prof Dr.Yazıcı, "Çocuklara umut,
gençlere ışık olduk. Sadece çözüm değil,

nefes olduk, merhem olduk, birbirimize
yoldaş olduk" dedi. Elde edilen
başarıların liderin değil, bir ruhun
göstergesi olduğunu ifade eden Prof. Dr.
Yazıcı, duygu yüklü konuşmasını şöyle

sürdürdü: "Görev sürem boyunca her
birinizden büyük destek ve anlayış
gördüm. İyi ki vardınız, sırtımı
sıvazladınız, eksiklerimi tamamladınız.
Eleştirileriniz ve önerilerinizle bana güç
verdiniz. Birlikte çıktığımız bu yolda,
karşılaştığımız zorlukları aşmak için
gösterdiğimiz çabalar, hayata
geçirdiğimiz projeler ve dokunduğumuz
her hayat, bu dönemin en değerli
mirasları oldu. Engellilere yönelik
farkındalık çalışmalarımızdan, eğitim
burslarına, çevre projelerimizden sağlık
taramalarına kadar pek çok alanda
önemli adımlar attık.” (Haber Merkezi)

“Çocuklara umut, gençlere ışık…”
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Öğrenci ve veliler 
yalnız kalmadı…

Hafta sonu gerçekleştirilen
üniversiteye giriş sınavlarında, Menemen
Belediyesi, ilçede sınavların
gerçekleştirildiği okullarda öğrenci ve
velileri yalnız bırakmadı. Belediyeye bağlı
ikram araçlarından kahvaltılık, meyve
suyu, kek ve su ikram edildi. Menemen
Belediye Başkanı Aydın Pehlivan, "Yıl
boyunca dağıttığımız dijital eğitim
setleriyle, MEBGEM'in üç şubesiyle, sınav
harcı ödemeleriyle öğrencilerimizin
yanında olduk. Sınav günlerinde iki gün
boyunca da ikramlarımızla bu birlikteliği
sürdürdük. Sınav heyecanını sadece onlar
değil aileleriyle birlikte bizlerde yaşadık.
İnşallah öğrencilerimizin başarı
haberlerini de hep birlikte alacağız" dedi.
(Haber Merkezi)

Urla’da yaz tatili 
boş geçmeyecek

Urla Belediyesi öncülüğünde, Kent
Konseyi, Çağdaş Yaşamı Destekleme
Derneği, Urla Eğitim Vakfı, Gençlik ve Spor
İlçe Müdürlüğü ve diğer paydaşlarla
birlikte hazırlanan yaz kursları bu yıl da
çok yönlü atölyeler ve spor faaliyetleriyle
dolu dolu geçecek. Resimden mozaiğe,
temel tarımdan mutfak atölyelerine,
İngilizce’den hızlı okumaya kadar birçok
branşta atölyeler açılacak. Tenis, hentbol,
voleybol, atletizm gibi spor dallarının yanı
sıra yoga, pilates, nefes çalışmaları da yaz
boyunca çocuklarla olacak. Urla Belediye
Başkanı Selçuk Balkan, yaz kurslarına
tüm çocukları ve gençleri davet etti.
(Haber Merkezi)

“Ciddi yangın
riski taşıyor’’

Kemalpaşa’da yaz aylarıyla birlikte
yangın riski arttı. Kızılüzüm, Atatürk ve
Armutlu mahallelerinde çıkan yangınlar,
ormanlık ve yerleşim alanlarını tehdit
ederken, Kemalpaşa Belediye Başkanı
Mehmet Türkmen önemli uyarılarda
bulundu. Kemalpaşa’nın genelinde her
yıl irili ufaklı 500’ün üzerinde yangın
meydana geldiğine dikkat çeken Başkan
Türkmen, özellikle yaz aylarında açık
alanlarda ateş yakılmaması, anız ve çöp
yakılmaması, doğada yangına neden
olabilecek her türlü davranıştan uzak
durulması gerektiğini vurguladı.
Yangınlarla mücadele kapsamında
Kemalpaşa Belediyesi, İzmir Büyükşehir
Belediyesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı ile
koordineli bir şekilde çalışıyor. 
(Haber Merkezi)

Mühür 
bozuldu, yara

derinleşti

Serdar Karcılıoğlu

İbrahim Veral

ÖZELÖZEL
HABERHABER

NİHAT
AK
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BAŞKAN DUMAN: ÇALIŞMAK İSTEYENİ ENGELLEYENİ BELEDİYEDE BARINDIRMAM

KARABAĞLAR’DA 
haşerelere savaş 

Efes Selçuk’ta
dolu dolu yaz

Aydınlı çocuklar
doyasıya eğlendi
Aydın Büyükşehir Belediyesi tarafından
düzenlenen karne şenliği, üç gün
boyunca çocuklara ve ailelerine
unutulmaz anlar yaşattı. 2024-2025
eğitim-öğretim yılını geride bırakan
çocuklar, Tekstil Park’ta gerçekleşen
şenlikte yaz tatiline coşku dolu bir
başlangıç yaptı. Karne Şenliği boyunca
şişme oyun parkurları, survivor ve mini
survivor oyun alanları, oyun çadırları,
mini disko, sahne etkinlikleri, yüz
boyama ve sosis balon atölyeleri büyük
ilgi gördü. Tahta bacak, maskot
gösterileri, akrobat, jonglör ve sihirbaz
gösterileri çocuklara keyifli anlar
yaşattı. Etkinlik alanında dağıtılan
pamuk şeker, limonata ve patlamış
mısır ikramları da çocukların yüzünü
güldürdü. (Haber Merkezi)

Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, belediye
çalışanları tarafından yapılan iş
bırakma eyleminin beşinci
gününde CHP Buca İlçe Başkanı
Çağdaş Kaya, belediye meclis
üyeleri, belediye bürokratları,
muhtarlar ve birim müdürleri ile
Buca Belediyesi Meclis Salonu'nda
bir araya gelerek bilgilendirme
yaptı. Çalışanlara işlerinin başına
geçmeleri çağrısında bulunan Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman,
devam eden eylemin Buca halkının
sağlığını tehdit edecek bir noktaya
doğru ilerlediğini ifade ederek,
şunları söyledi: “Buca
Belediyesi’nin bazı işçileri
tarafından başlatılan iş bırakma
eylemi, planlarımızı anlatmamıza
ve tüm iyi niyetli açıklamalarımıza
karşın maalesef devam ettiriliyor.
Bu eylemin 5. gününde güzel Bucamıza
yakışmayan görüntülerin önüne geçmek ve
çalışma hakkını kullanan arkadaşlarımıza
destek olmak için meclis üyelerimizle,
bürokratlarımızla ve muhtarlarımızla sahaya
çıkarak temizlik yaptık. Buca bizim evimiz.
Başta İzmir Büyükşehir Belediyemiz ve ilçe
belediyelerimizin de desteğiyle ortaya çıkan
bu sorunu çözeceğiz. Evimizi tertemiz
yapacağız. Ortaya çıkan bu sıkıntıları
bitirecek mali yapıyı da en kısa sürede
sağlayacağız." 

“BARINDIRMAYACAĞIM”
Buca Belediyesi’nde işçilerin iş edinmeme

eylemi devam ederken Başkan Görkem
Duman, sosyal medya hesabından dün gece

bir video yayımlayarak, eyleme katılmayan
işçilere yönelik baskı ve tehditte bulunanlara
sert uyarıda bulundu. Çalışma hakkını
kullananlara yönelik baskılar ve tehditlerin
kanıtlarla tespit edildiğini ifade eden Buca
Belediye Başkanı Görkem Duman, şunları
söyledi: “Bir süredir maaş ödemelerindeki
gecikmeler nedeniyle, iş hukukuna dayanarak
iş edinmeme hakkını kullanan bazı
çalışanlarımız bulunmaktadır. 

Ancak bu sorun ve ortaya çıkan çöpler
maalesef halk sağlığını etkileyecek bir
noktaya gelmiştir. Çalışanlarımızın
samimiyetine güvenmekle birlikte, ne yazık ki
bazı grupların tehditleri aracılığıyla çöplerin
toplanmasına engel olmaya çalıştığını
öğrenmiş bulunmaktayız. Çalışma hakkını

kullananlara yönelik baskılar ve tehditler,
elimizdeki kanıtlarla tespit edilmiştir. Tehdit
ve baskı yoluyla çalışanlarımızı sindirmeye
çalışan kişilerin artık belediyemiz bünyesinde
barındırılmayacağını da buradan kamuoyuna
duyurmak isterim. 

Tüm emekçi arkadaşlarıma sesleniyorum:
Kimsenin sizi tehdit etmesine izin vermeyin.
Yasal hakkını kullanmak isteyen tüm
arkadaşlarımızın yanında olduğumu
söylemek isterim. Ancak aynı zamanda,
tehdit ve baskı uygulayanların da karşısında
duracağımı önemle belirtmek isterim. Ortaya
çıkan halk sağlığı sorununu çözmek için
çalışma hakkını kullanmak isteyen tüm mesai
arkadaşlarımı görevinin başına davet
ediyorum.” (Haber Merkezi)

Buca Belediyesi’nde maaşların ve market kartlarının nisan
ayından itibaren yatmaması işçinin sabrını taşırdı. 18
Haziran’da işçiler iş edinmeme hakkını kullanmaya
başlarken taraflar arasında gerilim arttı. Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman sokaklara inip çöp topladı ardından
işçilere mesajlar atıldı. İşçi temsilcisi Ayça Pektaş, yaşanan
bu gelişmelerin algı yaratılmasına yol açtığını öne sürdü. 

“TEHDİT ETTİĞİNİ ÖĞRENİYORUZ”
Gün içerisinde Buca Belediyesi yönetimiyle herhangi bir

görüşme yapmadıklarını aktaran Pektaş, Belediye Başkanı
Duman’ın “Tehdit ve baskıyla çalışanlarımızı sindirmeye
çalışan kişilerin artık belediyemiz bünyesinde
barındırılmayacağını buradan tüm kamuoyuna duyuyorum”

sözlerini de değerlendirdi. Gönüllü olarak çalışan çok az
işçinin olduğunu aktaran Pektaş, “Elimizde belgemiz de var.
Bin 700 kişilik bir mesaj grubumuz var ve biz orada sağduyu
çağrısı yaptık. Tüm arkadaşlarımıza talebimizin yasal ve
meşru olduğunu bu noktada haksız konumuna düşmemek
için gidip gönüllü çalışan arkadaşlarımıza müdahale
edilmeyeceğini yazdık” ifadelerini kullandı. 

“ALGI YARATMAYA ÇALIŞIYORLAR”
Gönüllü olarak iş başı yapanlarının sayısının çok az

olduğunu tekrarlayan Pektaş, “İlçe belediyelerinden destek
istenmiş. Oradan işçiler gelmiş ve o işçilere Buca Belediyesi
tişörtü giydirilmiş. Bütün bunlarla kamuoyunda algı
yaratmaya çalışıyorlar” diye konuştu. 

Karşıyaka Belediyesi,
Yamanlar Piknik Alanı’nda
düzenlediği ücretsiz kamp
etkinliği ile Babalar Günü ve
karne haftasının heyecanını
bir arada yaşattı. Geçtiğimiz
hafta sonu gerçekleştirilen
kampa, babalar ve çocukların
yanı sıra anneler de katıldı.
Buluşmanın ilk gününde
kamp alanının keşfi,
çadırların kurulması ve
yürüyüşün ardından mini
kampçılık eğitimleri verildi.
Akşam yemeğinden sonra
mini yetenek gösterileri ile
yıldızların altında keyifli bir
gece geçirildi. İkinci gün ise
sabah yogasıyla başladı,
eğlenceli oyun ve
yarışmalarla devam etti.

Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal, “Karne alan
çocuklarımıza unutulmaz bir
armağan vermek ve Babalar
Günü’nü kutlamak için
Yamanlar’da keyifli bir kamp
buluşması düzenledik. Hem
aile bağlarının güçlenmesine
hem de çocukların doğayla,
arkadaşlıkla ve paylaşmayla
büyümelerine katkı sunmak
istedik. Bu güzel
organizasyonda emeği geçen
tüm ekip arkadaşlarıma ve
katılımcılarımıza teşekkür
ediyorum. Sosyal belediyecilik
anlayışıyla, toplumun tüm
kesimlerine dokunan
etkinlikler düzenlemeye
devam edeceğiz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Karşıyakalı babalar ve çocuklar 
Yamanlar kampında buluştu

Konak Belediyesi ve Anne Çocuk
Eğitim Vakfı (AÇEV) iş birliğinde
sürdürülen Anne Destek Programı
kapsamında AÇEV’in gönüllü
eğitimcileri ile Mutlu Çocuklar
Oyun Evleri’ne çocuklarını
gönderen anneler bir araya geldi.
3-5 yaş arası çocuğu olan annelere
yönelik eğitim programı dahilinde
hem anneler bilinçleniyor,
farkındalık kazanıyor hem de
çocukların gelişimlerinin daha
mutlu, daha sağlıklı olmasına katkı
sağlanıyor. Eğitimlerde, çocuğun
sağlıklı gelişimi için temel olan
konular ele alınarak uygulanıyor.
Ayla Ökmen Mutlu Çocuklar Oyun
Evi’nde annelere eğitim veren
AÇEV gönüllü eğitimcisi öğretmen
Selda Açıl, buradaki programın

oldukça verimli geçtiğini ifade etti.
Konak Belediyesi’nin oyun
evlerinin anne ve çocukları için
başlı başına büyük bir destek
olduğunu dile getiren Açıl, “Konak
Belediyesi’nin ücretsiz açtığı Oyun
Evlerinde işbirliği ve protokol
çerçevesinde 3-5 yaş arası
çocukları olan annelere,
çocukların gelişimleriyle ilgili
destek veriyoruz. Eğitime,
çocukların gelişimi için
desteklenmeye ihtiyaçları vardı.
Ücretsiz olarak destek veren bu
Oyun Evleri olduğu müddetçe
annelerimiz de çok gönüllü. Konak
Belediyesi’nin de bunu başarıyla
gerçekleştirdiğini düşünüyoruz.
Çok teşekkür ediyoruz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)

Çocuklar güvenle büyüsün diye
Konak’ta anneler destekleniyor

24 Haziran 2025 Salı6 YEREL YÖNETİMLEREditör: Kazım Erkmen Tasarım: Caner Tok

Karabağlar Belediyesi, kış aylarında
periyodik olarak yürüttüğü ilaçlama
çalışmalarına yaz aylarında da devam
ediyor. Özellikle sıcak havalarda artış
gösteren sinek ve haşere sorununa
karşı başlatılan ilaçlama programı
aralıksız şekilde sürüyor. Belediye
ekipleri, sabahın erken saatlerinden
gece geç saatlere kadar mahalle
mahalle ilaçlama çalışmaları
gerçekleştiriyor. Başkan Helil Kınay,
“Karabağlar’ın tüm mahallelerinde,
her sokakta ilaçlama çalışmalarımızı
sürdüreceğiz. Halk sağlığı için
durmadan, yorulmadan sahadayız.
Sağlıklı bir Karabağlar için birlikte
mücadele ediyoruz” dedi. 
(Haber Merkezi)

Efes Selçuk Belediyesi, çocukların yaz
tatilini daha verimli, eğlenceli ve
öğretici geçirmesi amacıyla her yıl
düzenlediği yaz okulu kurslarını bu yıl
da dopdolu bir programla başlatıyor.
Yaz okulu kurslarına katılmak isteyen
7-14 yaş arası Efes Selçuklu çocuklar,
30 Haziran Pazartesi gününe kadar
istedikleri kursa başvuru yapabilecek.
Kültür sanattan spora birçok farklı
kategoride açılan yaz okulu kursları
sayesinde Efes Selçuklu çocuklar yaz
tatillerini keyifli ve dolu dolu
geçirecek. Başkan Filiz Ceritoğlu
Sengel; “Çocuklarımızın yaz tatilini
sadece dinlenerek değil, öğrenerek,
eğlenerek ve gelişerek geçirmeleri
bizim için çok kıymetli” dedi. 
(Haber Merkezi)

Çöpleri elleriyle topladı
engelleyenleri de uyardı!

Görkem
Duman

PEKTAŞ: YARATILAN ALGI MAAŞIMIZIN 
YATMADIĞI GERÇEĞİNİ DEĞİŞTİRMEZMEMDUH GÜNEY



Avrupa ülkelerinin öncülük ettiği
kapıdan kapıya atık toplama projesini
geçen aylarda İzmir’de hayata geçiren
İzmir Büyükşehir Belediyesi, ilk etapta
Karabağlar, Narlıdere, Menderes,
Bornova, Bayraklı ve Konak’ta
belirlediği 9 pilot mahalleye bir yenisini
daha ekledi.  Harmandalı Düzenli Katı
Atık Depolama Alanı’na giden ambalaj
atıklarını azaltma, sıfır karbon hedefi,
çevreyi koruma ve bu atıkların
tekrar ekonomiye
kazandırılmasını sağlamak
amacıyla başlatılan
projeye Bayraklı’nın
Manavkuyu Mahallesi
de eklendi. İzmir
Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil
Tugay, İZDOĞA AŞ iş
birliğiyle yürütülen
projenin yeni adresi
Manavkuyu’da vatandaşlara
üzerinde QR kod bulunan mavi
renkli poşet dağıttı. Kapıyı açtıklarında
karşısında Başkan Tugay’ı gören vatandaşlar
şaşkınlığını gizleyemedi. Projeye destek
vermekten mutluluk duyduğunu söyleyen
mahalle sakinleri, Başkan Tugay’a çalışmaları

için teşekkür etti. Projenin
pilot mahallelerde
başlatıldığını ve tüm kente
yayılacağını açıklayan İzmir

Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, “Evlerden

geri dönüşüm atıklarını ayrı
toplayarak almaya başladık. Belki 1

ya da 1,5 sene içinde bütün İzmir’de bu
sisteme geçeceğiz. Bunun çalışmalarına devam
ediyoruz. Plastik özellikle doğayı mahvediyor.
Diğer taraftan ne kadar çok çöp çıkarsa, onu
bertaraf etmek o kadar zor oluyor. İzmir’de
günde 6 bin ton çöp topluyoruz. 6 bin ton çöpü

depolama alanına koyduğumuzda kalıcı
kirlilik yaratıyor. O yüzden bir an önce
atılmaması gereken çöpleri geri
dönüştürdüğümüz bir sisteme geçmek
istiyoruz. Biz İzmirlilere, halkımıza
güveniyoruz. Duyarlılıklarına
inanıyoruz. Bize yardımcı olacaklarına
da inanıyoruz. Bir süre sonra bu zorunlu
hale gelecek, herkes yapacak.
Yapmayanlar için bir ceza sistemi
olacak. Biz üzerimize düşeni yapıyoruz,
yapacağız. Vatandaşlarımızın da
katılımını bekliyoruz” dedi.  6 ilçe 9
mahallede başlayan Dönüşüme Evde
Başla Projesi’nde tüm sokaklara ulaşıldı.
Toplamda 178 ton atık toplandı.

Atıkların yüzde 36’sı plastik, yüzde 30’u cam,
yüzde 25’i kağıt-karton, yüzde 9’u metal ve
yüzde 1’i evsel atıktan oluştu. Atık poşetlerinin
üzerinde bir QR kod yer alıyor. Proje boyunca
İzmir Büyükşehir Belediyesi iştiraklerinden
İzmir İnovasyon ve Teknoloji AŞ tarafından
geliştirilen uygulama sayesinde oluşturulan veri
tabanında hanelerin bilgileri kayıt altına
alınıyor. Dağıtılan mavi renkli poşetlere kağıt,
karton, defter, kitap, gazete, dergi, pet şişe,
teneke kutu, temizlik ambalajı, plastik, poşet,
metal ve cam şişe ile kavanozlar atılabiliyor.
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, pilot olarak belirlenen 6 ilçe
9 mahallede vatandaşlara QR kodlu poşet dağıttı, “İzmirlilere güveniyorum” dedi

Yarımada Belediyeler Birliği 2025 yılı
Haziran ayı Meclis Toplantısı Güzelbahçe
Belediyesi ev sahipliğinde Güzelbahçe
Belediyesi’nin yeni açmış olduğu Avlu
Cafe’de gerçekleştirildi. Toplantıya
Narlıdere Belediye Başkanı Erman Uzun,
Urla Belediye Başkanı Selçuk Balkan,ve
Yarımada Belediyeler Birliği meclis üyeleri
katıldı. Güzelbahçe Belediye Başkan
Mustafa Günay, “Birlik olarak daha aktif ve
güzel işlere imza atmak için çalıyoruz.
Gençliğe yönelik önemli bir sosyal ve
eğitsel projeye daha imza atıyoruz.

Gençlerin özgür düşünce, katılımcı
demokrasi ve dayanışma ruhuyla bir araya
gelecek.  “Özgür Üniversite Hareketi Yaz
Kampı”nı,12-18 Temmuz tarihinde Selçuk
Pamucak Sahili’nde yapacağız. Yarımada
Belediyeler Birliği çatısı altında ilk kez
düzenlenecek olan kamp, Türkiye’nin dört
bir yanından üniversite öğrencilerini bir
araya getirerek fikir üretme, tartışma,
eğlence, atölyeler, etkinlikler ve
öğrencilerimizle dayanışma ortamı sunmayı
amaçlıyoruz.  Gençlerimizi bu kampa
bekliyoruz” diye konuştu. (Haber Merkezi)
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Bornova Belediyesi, vatandaşların
sağlıklı gıdaya ulaşması için sabaha
karşı fırın denetimlerini sürdürüyor.
Başkan Ömer Eşki’nin de katıldığı son
denetimlerde 10 fırın kontrol edildi,
hijyen kurallarına uymayanlara işlem
yapıldı. Eşki, denetimlerin aralıksız
devam edeceğini vurguladı. Bornova
Belediyesi, vatandaşların sağlıklı ve
güvenli gıdaya erişimini sağlamak
amacıyla yürüttüğü denetimlerine hız
kesmeden devam ediyor. Belediye
Başkanı Ömer Eşki’nin katılımıyla
gerçekleştirilen son denetimlerde,
Altındağ’ın Çamkule, Merkez ve Zafer
Mahalleleri ile Yeşilova ve
Karacaoğlan bölgelerindeki fırınlar
mercek altına alındı. Bornova

Belediyesi Ruhsat ve Zabıta
Müdürlükleri ile gıda mühendisi
eşliğinde sabaha karşı saat 04.00’te
başlayan denetimlerde toplam 10 fırın
incelendi. Üretim koşulları, ruhsat
durumları ve ekmek gramajlarının
titizlikle kontrol edildiği
denetimlerde, kurallara uymayan
işletmelere cezai işlem uygulandı.
Hijyen kurallarına aykırı durumlar ise
İlçe Tarım Müdürlüğü’ne bildirildi.
Denetimlere doğrudan katılan
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki
yaptığı açıklamada şu ifadeleri
kullandı: “Fırın denetimlerimize
tekrardan başladık. Bir kereye
mahsus yapılmış bir şey değildi.
Kontroller Sürekli devam edecek.

Altındağ Çamkule, Merkez ve Zafer
Mahalleleri ile Yeşilova'da ve
Karacaoğlan'da denetimler yaptık.
Maalesef yüzde 60 oranında bir hijyen
problemiyle karşı karşıyayız. Finalde
en son kontrol ettiğimiz esnaf ablamız
Memduha Şahin’in işletmesini son
derece temiz tutmuş olduğunu
gördük ve mutlu olduk. Kendisini
tebrik ediyoruz. Tüm esnaflarımız
böyle oluncaya kadar denetimlerimiz
sürecek. Ruhsat, zabıta müdürlerimiz
ve gıda mühendisi arkadaşımızla
beraber Bornova'daki
vatandaşlarımızın gıda güvenliğine
ulaşması için elimizden gelen her şeyi
yapmaya devam edeceğiz.” 
(Haber Merkezi)
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KUŞADASI BELEDİYESİ
Güzelçamlı’yı güzelleştirdi!

Kuşadası Belediyesi, mahallelerde sürdürdüğü
temizlik, bakım ve onarım çalışmalarına hız
kesmeden devam ediyor. Bu kapsamda Temizlik
İşleri Müdürlüğü, Fen İşleri Müdürlüğü ile Park
ve Bahçeler Müdürlüğü ekiplerinin son durağı
Güzelçamlı Mahallesi oldu. Sabahın erken
saatlerinde başlayan çalışmalarda yaklaşık 50
kişilik özel bir ekip, mahallede adım atılmadık
cadde ve sokak bırakmadı. Galvanizli çöp
konteynerlerininbakımı yapılırken, dezenfekte
edilerek yeniden boyandı. Mahalle genelinde
kapsamlı bir temizlik gerçekleştirilirken, çevre
düzenlemesi de ihmal edilmedi. (Haber Merkezi)

Balçovalıların rahat
ve huzuru için mesai 

Balçova Belediyesi ilçe sakinlerinin yoğun
olarak kullandığı Onur Mahallesi’ndeki Onur
Park’ı baştan aşağı yeniledi. Parkla ilgili yaptığı
inceleme sonrasında tamamen yenileme
talimatı veren Belediye Başkanı Onur Yiğit,
“İlçe sakinlerimizin rahatı ve güveni için
çalışıyoruz” dedi. Belediye Fen İşleri
Müdürlüğü ve Park Bahçeler Müdürlüğü
ekipleri, yaklaşık 2 ay süren çalışmalar
sonucunda parkın tüm alt ve üst yapısını
yeniledi. Engelli bireylere yönelik oyuncaklar
ilave edildi. Oyun alanlarının kauçuk zeminleri
de değişirken yeni bir çiçeklendirme çalışması
yapıldı. Belediye ekipleri ayrıca Teleferik
Mahallesi’ndeki Özsağlık Sokak ile Onur
Mahallesi’ndeki Köknar Sokak’ta kaldırım
düzenleme çalışması yaptı. Çalışmaların
tamamlanmasının ardından Köknar Sokak’ın
asfaltlanacağı ifade edildi. (Haber Merkezi)

Bazı sesler vardır; duymazdan geldikçe
daha çok bağırır. Bir testerenin ağaç
gövdesinde çıkardığı o keskin çığlık da
işte tam olarak böyle bir sestir. Herkes
kulaklarını kapasa da, doğa her darbede
içimizde bir şeyleri eksiltir. Belki de en
büyük sessizlik, en çok bağırdığımız yerde
değil; yok oluşa alıştığımız an başlar.

Eskiden ağaçlar köylerin hafızasıydı.
Her biri bir gölge, bir mevsim, bir hikâye
anlatırdı. Şimdi ise gri şehirlerin içinde
unuttuğumuz bir renkten ibaret oldular.
Kimi zaman bir maden için, kimi zaman
bir otoban ya da rezidans uğruna
kökünden sökülüyorlar. Fidan dikme
törenleriyle övünüp, orman katliamlarını
görmezden gelen bir zihniyetin
gölgesinde yaşıyoruz artık.

Doğaya yapılan her müdahale sadece
ağaçlara değil, geleceğe de kesilen bir
bilet. Kuruyan nehir yatakları, taşan
seller, yaz ortasında gelen kasırgalar...
Bunlar artık sürpriz değil. Ama ne yazık
ki her felaketin ardından sadece üç gün
konuşup, dördüncü gün kaldığımız
yerden devam ediyoruz. Sanki doğa değil,
biz alışmalıyız gibi.

Bir ağaç sadece odun değildir. O,
toprağın nefesi, kuşun yuvası, çocuğun
salıncağı, yaşlının gölgesi, bizimse ortak
mirasımızdır. Ama biz bu mirası
tüketiyoruz. Üstelik isteyerek, bile bile ve
en acısı, utanmadan.

"Son ağaç kesilmeden..." diye başlayan
o bilge Kızılderili sözü artık romantik bir
alıntı değil; gözümüzün içine sokulan bir
gerçeklik. Çünkü biz hâlâ anlamıyoruz.
Bir ağacın neden yıllarca büyüdüğünü
ama sadece dakikalar içinde yok
edildiğini sorgulamıyoruz. Doğayı sahip
olunacak bir mal gibi gören anlayış, onu
korumanın vicdani değil, ekonomik bir
külfet olduğunu savunuyor.

Ama o "son ağaç" kesildiğinde, artık
hiçbir bedel, hiçbir para, hiçbir güç bize
gölge, oksijen ya da yaşam getirmeyecek.
O zaman çok geç olacak. Belki de asıl
sorumuz bu olmalı:

Gerçekten anlamak için illa son ağacı
mı bekliyoruz?

KUBLAY

GÖLGEDEKALANLAR
AYLA

Doğayı
kestik,

geleceği
biçiyoruz

ayla1kublay1@gmail.com“DÖNÜŞÜME EVDE BAŞLA” 
projesinde Başkan kapıda

Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay
Cemil
Tugay

Yarımada Belediyeler Birliği’nden
‘Özgür Üniversite Hareketi Kampı’
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Ayvalık, Edremit, Burhaniye,
Mudanya,Manisa Milas ve Gemlik gibi
zeytinle özdeşleşmiş kentlerde halk,
“ekmeğimizin kaynağına el uzatılıyor”
diyerek ayağa kalktı. Çünkü zeytin yalnızca
toprağın değil, geçimin, kültürün ve ortak
yaşamın da kalbinde yer alıyor. 13 Haziran
2025 tarihinde Meclis’e sunulan torba yasa
teklifinde, 3573 Sayılı Zeytinciliğin Islahı
Kanunu’ndaki “zeytinlik alanlara 3 km
mesafeye kadar sanayi ve enerji yatırımı
yapılamaz” hükmünün etkisiz hâle
getirilmesi öngörülüyor. Zeytin,sabrın,
bereketin ve barışın simgesidir. Ve bu
kutsal ağacın en kadim yurtlarından biri
Ayvalık’tır. Ayvalık, yalnızca Türkiye’nin
değil, dünyanın da en önemli zeytin
coğrafyalarından biridir. 2 milyona yakın
ağaç varlığı, zeytinyağı üretimindeki kalite
üstünlüğü, coğrafi işaretli ürünleri ve
yüzlerce yıllık zeytinlikleriyle Ayvalık bir
“zeytin başkenti”dir. Ayvalık halkı için
zeytin yalnızca geçim değil, yaşamın ta
kendisidir. Sabah erken saatlerde
zeytinliğe giden üretici, yıl boyunca ağacını
budar, gübreler, toplar, sıkıma götürür…
Bu döngü, yalnızca bir tarımsal üretim
değil; kültürel bir yaşantıdır.

HAYATI KESMEK
Ancak bugün bu kadim geleneği tehdit

eden bir yasa teklifi Meclis gündeminde. 13
Haziran 2025 tarihinde TBMM’ye sunulan
torba yasa teklifi, zeytinliklerin
korunmasını düzenleyen 3573 Sayılı
Kanunu aşındırma riski taşıyor. Ayvalık
başta olmak üzere tüm Ege’de
üreticiler, çevreciler ve halk
bu değişikliğe karşı
seferber oldu.

*Zeytinlik
alanların maden ve
enerji
yatırımlarına
açılmasına yol
açabilecek,

*ÇED
(Çevresel Etki
Değerlendirmesi)
süreçlerinde
esnekliğe neden
olabilecek,

*Koordinatla
belirlenmiş özel alanlar
üzerinden adrese teslim
madencilik faaliyetlerine olanak
tanıyabilecek bir içeriğe sahip.

*Zeytin üreticileri, çiftçiler ve çevreciler
bu yasa teklifine karşı Meclis önünde nöbet
tutarken, Sanayi Komisyonu
görüşmelerinde fiziki gerginlikler de
yaşandı.

TEKLİFE GÖRE;
*Zeytinlik sahalarına enerji, maden ve

sanayi yatırımlarının yapılması önündeki
engeller kaldırılıyor.

*Zeytinliklerin etrafındaki 3 kilometrelik
koruma alanı kaldırılarak bu alanlar
yatırım projelerine açılıyor.

*Zeytin Kanunu’nun 20. maddesinde yer
alan yaptırımlar yumuşatılıyor.

*“Kamu yararı” tanımı genişletiliyor;
zeytinliklerin kamulaştırılmasına yol
açabilecek düzenlemeler getiriliyor.

DÜNYADAN ÖRNEKLER   
İtalya
*Toskana ve Puglia bölgelerinde anıt

zeytin ağaçları özel yasa ile korunur.
*500 yaş üzerindeki ağaçlara zarar

vermek suçtur; yüksek para cezası ve hapis
cezası uygulanır.

*“Oliveti Monumentali” listesi
oluşturulmuştur: Devlet destekli bakım-
onarım yapılır.

İtalya’nın Toskana ve Puglia
bölgelerinde, anıt zeytin ağaçları özel
koruma altındadır. Kesilmesi ya da yerinin
değiştirilmesi ağır yaptırımlara tabidir.

İspanya
*Andalucia bölgesi zeytin üretiminin

kalbidir.
*Jaén şehri, UNESCO’ya “zeytin peyzajı”

başvurusu yapmış ve adaylık süreci
başlamıştır.

*Organik zeytin üretimi için devlet
teşvikleri, ihracat için ihracatçıya prim
sistemi uygulanmaktadır.

*İspanya’da, Jaén ve Córdoba
şehirlerinde zeytinlikler UNESCO Dünya
Mirası adaylığına gösterilecek kadar
önemsenir.

Yunanistan
Korfu ve Kalamata’da zeytinlikler turizm

ve gastronomi rotalarına entegre
edilmiştir.

Geleneksel zeytinyağı sıkımhaneleri
kültürel miras listesine alınmıştır.

Bu örnekler, zeytinin
yalnızca ekonomik değil;

kültürel, tarihi ve
çevresel bir değer

olduğunu ortaya
koymaktadır.

AB Tarım
Politikası
çerçevesinde,
zeytin
üreticileri
sürdürülebilir

uygulamalara
teşvik edilmekte;

organik üretim
destekleri, sulama

yatırımları ve
pazarlama teşvikleri

sağlanmaktadır.
Bu ülkelerde zeytin yalnızca bir

üretim aracı değil; kültür, tarih ve turizmin
de yapı taşıdır.

EKOSİSTEM ALARM VERİYOR
Zeytin ağacı tarih boyunca kuraklığa

dayanıklılığıyla bilinse de, son yıllarda iklim
değişikliğine bağlı olarak ciddi stres altına
girdi. Ayvalık ve çevresi, hassas bir
mikroiklim kuşağında yer alıyor.
Uzmanlara göre, ani sıcaklık
dalgalanmaları, aşırı kuraklık ve düzensiz
yağışlar nedeniyle zeytin ağaçları:

*Daha az meyve veriyor,
*Zeytinyağında asit oranı artıyor,
*Zeytin sineği ve benzeri zararlılarla

mücadele zorlaşıyor.
Bu şartlarda zeytinlik alanların

madencilik ve enerji projelerine
açılması, sadece
tarımsal değil,
iklimsel açıdan da
bir kırılma noktası
oluşturabilir.

Zeytin ağaçları
aynı zamanda
karbon yutağıdır.
Onları yok etmek,
iklim krizine karşı
doğrudan
savunmasız kalmak
anlamına gelir.
Torba yasa ile
zeytinliklerin
“kamu yararı”
bahanesiyle
sanayiye açılması,
hukuk çevrelerinde
Anayasa’ya aykırılık

tartışmalarını yeniden alevlendirdi.
Öne çıkan maddeler şöyle:
Anayasa Madde 56: “Herkes sağlıklı

ve dengeli bir çevrede yaşama hakkına
sahiptir.”

Anayasa Madde 45: “Toprağın
korunması ve verimli kullanılması
esastır.”

Anayasa Madde 169: “Devlet
ormanlarını ve tabii servetleri
korumakla yükümlüdür.”

Bu maddeler ışığında, zeytinlikleri
maden sahasına çevirmek yalnızca etik
değil, hukuki olarak da sakıncalıdır.

Danıştay ve Anayasa Mahkemesi,
daha önce benzer düzenlemeleri iptal
etmiştir. Dolayısıyla yasa geçse bile
hukuki mücadele kaçınılmazdır.

Turizm ve Zeytin: Ayvalık’ın Çift
Kanatlı Ekonomisi

Ayvalık ekonomisi yalnızca zeytine
değil; zeytinin getirdiği turizm
zenginliğine de bağlıdır.

Zeytinliğin olduğu her yerde
agroturizm, gastronomi, doğa yürüyüşü,
köy pansiyonculuğu, zeytin rotaları
gelişmiştir.

Ayvalık’tan Türkiye’ye Liderlik:
Çözüm Öneren Bir Kent

Ayvalık sadece tepki gösteren değil,
çözüm üreten, vizyon çizen bir kent
olarak da ön plana çıkabilir.

İşte bu mücadeleyi geleceğe taşıyacak
bazı öneriler:

Zeytin ve İklim Çalıştayı: Ayvalık
merkezli düzenlenecek ulusal bir
çalıştayda, akademisyenler, üreticiler ve
hukukçular buluşturulmalı.

Zeytin Diplomasisi: İtalya, İspanya,
Tunus gibi zeytin ülkeleriyle ortak
kültürel projeler geliştirilmeli.

Zeytinli Kentler Ağı: Türkiye’deki
zeytin kentleri (Ayvalık, Edremit, Gemlik,
Milas, Nizip) ortak bildiri yayımlamalı.

Avrupa ile Dayanışma: AB’deki
“Oliveti Monumentali” benzeri
uygulamalar Türkiye’ye uyarlanmalı.

Ayvalık, bu önerilerle “zeytin
başkenti” kimliğinden, “zeytin
diplomasisinin merkezi” kimliğine
geçebilir.

Alınması gereken tedbirler 
*Zeytin Kanunu korunmalı,

güçlendirilmeli: 3 km
koruma sınırı
kaldırılmamalı, daha da
genişletilmeli.

*Zeytinlik alanlar
tarımsal SİT alanı ilan
edilmeli: Tıpkı tarihî
alanlarda olduğu gibi, bu
alanlar özel koruma
kapsamına alınmalı.

*Zeytin üreticisi
desteklenmeli: Zeytinyağı
üretimi için kooperatifçilik,
markalaşma ve ihracat
destekleri sağlanmalı.
Yerel yönetimlere yetki
verilmeli: Belediyeler ve
ziraat odaları, bölgesel
zeytin politikalarında söz
sahibi olmalı. Eğitim ve

farkındalık artırılmalı:
Okullarda “Zeytin Haftası”
gibi bilinçlendirme
etkinlikleri yaygınlaştırılmalı.

Yasa teklifinin arka planı ve
gerekçesi

Teklif sahipleri, yasa değişikliğini
“enerji ve maden yatırımlarının
önündeki engellerin kaldırılması”
gerekçesiyle savunuyor. Özellikle linyit
rezervleri ve jeotermal alanlar açısından
“stratejik öncelik” vurgusu yapılmakta.
Ancak uzmanlar bu gerekçenin
sürdürülebilir kalkınma ve iklim kriziyle
mücadele ilkeleriyle çeliştiğini
belirtiyor.

Zeytinliklerin yok edilmesi kısa vadeli
ekonomik kazançlar sağlasa da uzun
vadede:

*Gıda güvenliğini,
*Tarımsal istihdamı,
*Kültürel mirası tehlikeye atacaktır.
Yasa teklifinde "kamu yararı"

gerekçesi öne çıkarılıyor. Enerji
yatırımları, linyit sahaları ve sanayi
bölgeleri için “engel oluşturan”
zeytinliklerin kaldırılması gerektiği
savunuluyor.

Zeytinliklerin ortadan kalkması
demek:

*Karbon yutak alanlarının yok olması,
*Gıda egemenliğinin riske girmesi,
*Kırsal istihdamın darbe alması,
*Bölgesel göçlerin artması, anlamına

gelir.
Zeytinliklerin yok edilmesiyle,

Türkiye yalnızca ağaçlarını değil; bir
yaşam biçimini, bir kültürü, bir
ekonomik yapıyı da kaybedecektir.

Ayvalık’ın Önerdiği Tedbirler 
*Zeytin Kanunu’nun Güçlendirilmesi
Koruma sınırı 3 kilometreden 5

kilometreye çıkarılmalı. Zeytinlik alanların
bulunduğu bölgelerde ÇED süreçleri
zorlaştırılmalı.

*Tarım Sit Alanı Uygulaması
Tarihi zeytinlikler, “tarımsal SİT alanı”

statüsü almalı. Kesin yapılaşma yasağı
getirilmeli.

*Yerel İnisiyatif Güçlendirilmeli
Belediyeler, ziraat odaları ve STK’lara

karar süreçlerinde söz hakkı verilmeli.
*Zeytin Kooperatifleri Desteklenmeli
Küçük üreticiler birleşmeli, yerel

zeytinyağı markaları güçlendirilmeli,
destek fonları sağlanmalı.

*Uluslararası Dayanışma ve Diplomasi
İtalya ve İspanya’daki koruma mod:

elleri incelenerek Avrupa ile ortak eylem
planı oluşturulmalı.

* Son Söz  :  Zeytin Dalı Yere Düşmesin
Ayvalık, zeytinle yoğrulmuş bir

kimliktir. Bu kimlik, yalnızca ekonomik
değil, vicdani bir duruşun da
ifadesidir.

Bugün TBMM’de
görüşülen yasa teklifi,
bir ağaca değil; bin
yıllık bir kültüre
müdahaledir.

Ayvalık halkı,
zeytini yalnızca bir
ürün olarak değil;
barışın, emeğin ve
doğanın sembolü
olarak
görmektedir.

“Zeytinime
dokunma!”

Bu ses
yalnızca
Ege’nin değil;
Anadolu’nun
dört bir
yanındaki
üreticilerin,
annelerin,
çocukların,
doğaseverlerin,
barış yanlılarının
sesidir.

Ve bu ses Meclis’e
ulaşana kadar
yükselecektir.

20. MADDE 
NE DİYOR?3573 sayılı Kanun’un 20. maddesi, zeytinliklerin

korunmasını şu şekilde tanımlar:"Zeytinlik sahaları içinde ve bu sahalara en az 3
kilometre mesafede, zeytinyağı fabrikası hariç, kimyevi
atık bırakan, toz ve duman çıkaran tesis yapılamaz. Bu

hükümlere aykırı olarak yapılan tesisler, hiçbir hüküm
alınmasına gerek kalmaksızın ilgili idarelerce derhâl

kapatılır." Bu madde, zeytin üretiminin sağlıklı
sürdürülebilmesi için yaşamsal öneme sahiptir. Ancak
yeni torba yasa ile bu koruma mekanizması ortadan

kaldırılıyor.  “Bu kanun geçerse, binlerce dönüm
zeytinlik maden ve enerji projelerine açılır.Bu sadece çiftçinin değil, tümTürkiye’nin gıda güvenliğinitehdit eder.”

TBMM’YE ÇAĞRI
*“Zeytin barışın simgesidir, ticaretin

temelidir, halkın sofrasındaki berekettir. Bu

yasa teklifi geri çekilmelidir.”

*Ayvalık, yalnızca coğrafi bir isim değil;

zeytinin, emeğin ve doğanın birlikteliğini temsil

eden bir simgedir.

*Bugün Ayvalık halkı, zeytin dalını sadece

barışın değil, yaşamın da sembolü olarak görerek

bu mücadelede ön saflarda yer alıyor.

*Zeytinime dokunma! diyen binlerce

çiftçinin, üreticinin ve yurttaşın sesi,

Meclis’te yankı bulana kadar bu

mücadele sürecek.

HAFIZA: BU İLK DEĞİL
TBMM’deki bu girişim,

zeytinlikleri tehdit eden ilk girişim
değil. 2014, 2017, 2021 ve 2022
yıllarında da benzer torba yasa
maddeleri gündeme getirildi.

Her seferinde:
*Üretici örgütleri,
*Çevre hareketleri,
*Hukukçular,
*Üniversiteler, birlikte ses

yükseltti ve geri adım attırıldı.
Bu “hafıza”, bugünkü

mücadeleye deneyim, birikim ve
strateji kazandırıyor. Ayvalık bu
hafızanın taşıyıcısıdır. Zeytinine
sahip çıkan kent, geçmişte olduğu
gibi bugün de susmuyor.

BÜLENT
ÖZGEN
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Çalışanlar hak ettiği yıllık ücretli izni
kullanmak istediği zamanı en az bir ay önce
işverene yazılı olarak bildirir. İşveren veya işveren
vekilleri, bu istekleri izin kuruluna ya da ilgili
kişilere iletir.

Çalışanlar yıllık izin isteğinde bulunurken, ad
soyadı, varsa sicil numarasını, yıllık izni hangi
tarihler arasında kullanmak istediğini, ayrıca
ücretsiz yol izni isteyip istemediğini belirtir. İzin
kurulu veya işveren, işçinin istediği izin kullanma
tarihi ile bağlı değildir. Ancak, izin sıra ve
nöbetleşmesini göstermek üzere söz konusu
kurulca düzenlenecek çizelgeler işçinin talebi ve iş
durumu dikkate alınarak hazırlanır.

Aynı tarihe rastlayan izin isteklerinde;
işyerindeki kıdem ve bir önceki yıl iznini kullandığı
tarih dikkate alınarak öncelikler belirlenir.Yol izni
alanlar bu süreyi kullanmadan işe dönerlerse,
işveren bunları anılan sürenin bitiminden önce işe
başlatmayabilir.

İzin isteme dilekçeleri iznin kullanıldığı
anlamını taşımamalıdır.

İŞVEREN YILLIK İZİN DÖNEMLERİNİ
BELİRLER

İşveren veya işveren vekilleri, izin kurulu yada
bunun yerine geçenlere danışmak suretiyle
işyerinde yürütülen işlerin nitelik ve özelliklerine
göre, yıllık ücretli izinlerin, her yılın belli bir
döneminde veya dönemlerinde verileceğini tayin
edebilir. Bunu işyerinde ilan eder.

TOPLU İZİN ESASI NEDİR?
İşveren veya işveren vekili Nisan ayı başı ile

Ekim ayı sonu arasındaki süre içinde, işçilerin
tümünü veya bir kısmını kapsayan toplu izin
uygulayabilir. Bu uygulamaya gidildiğinde, izin
kurulu izin çizelgelerini, toplu izne çıkacak işçiler
aynı zamanda izne başlayacak ve izin sürelerine ve
yol izni isteklerine göre her işçinin izin süresinin
bitimini gösterecek biçimde düzenler ve ilan eder.

Toplu izin dönemleri, bu dönemlerde henüz
yıllık ücretli izin hakkını kazanmayan işçileri de

kapsayacak şekilde belirlenebilir. Şu kadar ki,
ertesi yıl veya yıllarda bu toplu izin yönteminin
uygulanmaması halinde, bu durumda olanların
gelecek yıllık ücretli izne hak kazanacakları tarih,
genel esaslara göre belirlenir.

EKSİ İZİN BAKİYE SORUNU!
Eksiye düşen izin bakiyesinin işten ayrılan

personelden kesilmesi yasaya göre doğru bir
uygulama değil.

Çalışma hayatında işverenlerin  avans yıllık izin
talep eden personele iznini hak etmeden işten
ayrılması halinde izin tutarının son ücreti
üzerinden mahsup edileceğini kabul ettiğine dair
bir yazı imzalatarak bu izni kullandırmaktadır. Bu
belge de yasal olarak geçersiz sayılabilmektedir.

YILLIK İZİNDE ÇALIŞMA YASAĞI
Yıllık ücretli iznini kullanmakta olan işçinin

izin süresi içinde ücret karşılığı bir işte çalıştığı
anlaşılırsa, bu izin süresi içinde kendisine ödenen
ücret işveren tarafından geri alınabilir.

Bu sürede sadece
kendine ait mevsimlik
tarımsal arazisinde
çalışmasında bir sakınca
olmadığı gibi, eş-dost-
akraba  arazisinde
çalışabilir. (tabi burada
sınırlama işveren
tarafından bu bilgiye sahip
olunması gerekiyor.)

İşveren tarafından iş

sözleşmesinin feshedilmesi halinde 4857/17 nci
maddede belirtilen bildirim süresiyle, 4857/27 nci
madde gereğince işçiye verilmesi zorunlu yeni iş
arama izinleri yıllık ücretli izin süreleri ile iç içe
giremez.

5510 SS VE GSSK GÖRE YILLIK İZİN
ÇIKANLARIN PRİMLERİ TAM ÖDENİR

Sigortalılara yıllık ücretli izin süresi için
ödenecek ücretler üzerinden iş kazaları ile meslek
hastalıkları primleri dahil, diğer sigorta
primlerinin, 5510 sayılı SS ve GSSK esaslar
çerçevesinde işçi ve işverenler yönünden
ödenmesine devam olunur.

AVANS VE ÜCRET ÖDEMESİ VAR
İşveren veya işveren vekili, yıllık ücretli iznini

kullanan her işçiye izin dönemine ilişkin ücreti ile
ödenmesi bu döneme rastlayan diğer ücret ve
ücret niteliğindeki haklarını izine başlamadan önce
peşin olarak vermek veya avans olarak ödemek
zorundadır. Yüzde usulünün uygulandığı yerlerde
izin ücreti yüzdelerden toplanan para dışında
işveren tarafından ödenir. Yıllık ücretli izin
süresine rastlayan hafta tatili, ulusal bayram ve
genel tatil ücretleri ayrıca ödenir.

Kısmi süreli ve çağrı üzerine çalışanlara; izin
dönemine rastlayan çalışması gereken sürelere
ilişkin ücretleri, yıllık izin ücreti olarak ödenir.

4857 SAYILI İŞ KANUNU’NA GÖRE
UYGULANACAK İDARİ PARA CEZALARI

(01.01.2025 Tarihinden İtibaren)

İLKİ

VEDAT

SOSYAL GÜVENLİKTE YANSIMALAR

İşçinin kırmızı
çizgisi yıllık izin

Ege Küçük ve Orta Büyüklükteki İşletmeler Derneği
(EGEKOBİDER), 2023-2024 yılı Olağan Genel Kurul
Toplantısı’nı gerçekleştirdi. Kordon Otel Pasaport’ta yapılan
toplantıda mevcut başkan Yüksel Bilek, tek liste ile yeniden
başkanlığa aday oldu. Bilek, genel kurul üyelerinin oy birliği
ile güven tazeleyerek bir kez daha EGEKOBİDER Yönetim
Kurulu Başkanlığı görevine seçildi. EGEKOBİDER Yönetim
Kurulu Başkanı Yüksel Bilek yaptığı konuşmada, kendisine
gösterilen güvene teşekkür etti. (Haber Merkezi)

SORU VE SORUNLARINIZIN ÇÖZÜMÜ İÇİN: vedat.uzman@gmail.com 

BİLEK GÜVEN TAZELEDİ

TÜTÜN 1 MİLYAR 
dolar sınırını aştı
Ege Bölgesi’nin geleneksel ihraç
ürünlerinden tütünde son bir yıllık
dönemde ihracat yüzde 10’luk artışla 915
milyon dolardan 1 milyar 4 milyon dolara
yükseldi. Tütün sektörü, 7 yıl sonra
ihracatta 1 milyar dolar barajını aşmış
oldu. Tütün sektörü en son 2018 yılında 1
milyar 11 milyon dolarlık ihracat
performansı ortaya koymuştu.
Türkiye’deki tütün ihracatçılarını çatısı
altında buluşturan Ege Tütün İhracatçıları
Birliği, 2025 yılına başarılı bir giriş yaptı.
2024 yılının ocak-mayıs döneminde 368
milyon dolar ihracat yapan Ege Tütün
İhracatçıları Birliği, 2025 yılının ilk beş
aylık diliminde ihracatını yüzde 7’lik
artışla 394 milyon dolara taşıdı. Ege Tütün
İhracatçıları Birliği’nin 394 milyon dolarlık
ihracatında sigara ihracatı 206 milyon
dolarla ilk sırada yer alırken, yaprak ütün
ihracatı 101,3 milyon dolar oldu. 47
milyon dolarlık sigaralık tütün ihracatı
yapılırken, nargilelik tütün ihracatı yüzde
17’lik artışla 33,6 milyon dolardan 39,5
milyon dolara ilerledi. (Haber Merkezi)

Gençler, akıllı 
çözümleri aradı
Genç girişimcileri desteklemek ve
toplumsal cinsiyet eşitliği odağında
sürdürülebilir kalkınmaya katkı sağlamak
amacıyla İzmir İş Kadınları Derneği
(İZİKAD) tarafından bu yıl 13.’sü
düzenlenen Genç İZİKAD Proje Yarışması
tamamlandı. “Sürdürülebilir ve Akıllı
Çözümler” temasıyla gerçekleşen
yarışmada finalistler projelerini jüri ve
izleyiciler önünde bir kez daha sunarken,
büyük ödüller sahiplerini buldu.İZQ’da
yapılan törene İzmir Sivil Toplumla
İlişkiler Müdürü Turgay Esen, USAD
Başkanı Ömer Telcioğlu, EGEKOBİDER
Başkanı Yüksel Bilek, BPW İzmir Başkanı
Hayriye Şendinç, İZİKAD üyeleri, yarışma
jürisi, iş insanları, akademisyenler ve
öğrenciler katıldı. Bu yıl yarışmaya 8
farklı üniversiteden 45 öğrenci katıldı.
Toplam 20 proje fikri arasından yapılan
değerlendirmeler sonucunda 12 grup
yarışmaya kabul edildi. Katılımcılar, 8
hafta süren program boyunca 10 saatlik
eğitim aldı ve toplamda 54 saatlik
mentorluk görüşmesine katıldı. Bu
süreçte öğrencilere 8 mentor eşlik etti.
(Haber Merkezi)

Ege Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği
(ESİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Sibel
Zorlu, Türkiye’nin rekabet avantajı için
döngüsel ekonomiye geçişin zorunlu
olduğunu belirterek, “Bizler bu
dönüşüme hazırlanmalı, öncülük
etmeliyiz. Yeşil dönüşümü, Türk
ekonomisinin de dönüşümü olarak
görüyoruz” dedi. ESİAD Sürdürülebilirlik
ve Sosyal Politikalar Yuvarlak Masası’nın
katkılarıyla düzenlenen “Döngüsel
Ekonomi: Sürdürülebilir Tasarım” başlıklı
çevrim içi toplantıda farklı sektörlerden
iyi uygulama örnekleri katılımcılarla
paylaşıldı. ESİAD Yönetim Kurulu Üyesi,
Sürdürülebilirlik ve Sosyal Politikalar
Yuvarlak Masası Başkanı Neşe Gök’ün
moderatörlüğünde düzenlenen
toplantıda, Ürün Tasarım Danışmanı
Korkut Avcı, Polibak Kıdemli Ar-Ge ve
Kalite Müdürü Süleyman Sözden, Ford
Otosan Sürdürülebilir Ürün Mühendisi
Ayşemin Top, döngüsel tasarım
ilkelerinin şirketlerinde nasıl hayata
geçirildiğini ve bu sürecin getirdiği
kazanımları aktardı. (Haber Merkezi)

Turizmcinin istediği!
İzmir'in turizm dinamikleri,

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay ev sahipliğinde bir
araya geldi. Bölgedeki turizm
paydaşları ve bazı belediye
başkanlarının da katıldığı Turizm
Koordinasyon Kurulu
Toplantısı'nda İzmir'in turizm
potansiyeli, sorunlar ve yapılması
gerekenler konuşuldu. Sektör
temsilcileri de sorunları, yapılması
gerekenleri ve isteklerini anlattı.

‘KUCAKLAYICI TAVIR’ 
Cemil Tugay’a; seçildiği

günlerde turizme bakış açısına
yönelik sözleri ve belediyeden
alınan hizmet bedellerinin
yüksekliği nedeniyle eleştiriler
yöneltmek durumunda
kaldıklarını belirten ETİK
Başkanı Mehmet İşler bu
toplantının içeriğinden,
hedeflerine kadar her şeyiyle
tam istedikleri gibi olduğunu
söyledi. Mehmet İşler; “ Sayın
Cemil Tugay’ı göreve gelir gelmez,
turizmcileri İzmir Ekonomik
Koordinasyon Kurulu’ndan
çıkardığı için ve ben İzmir’i bir
turizm kenti olarak düşünmüyorum
şeklindeki sözleri nedeniyle çokça
eleştirmiştik. Çünkü, siyaset üstü
bir kurum olarak sıkıntılı bir süreç
geçiren turizmcilerin sorunlarını
dile getirmek bizim asli görevimiz.
Ancak Sayın Tugay ilk kez İzmir’in
tüm turizmcilerini toplayarak bir
Turizm Konseyi oluşturdu. Hepsini
bütüncül bir şekilde bir araya
getirdi. Gündemin sadece turizm
olduğu 2 buçuk saatlik bir toplantı
yaptı. Bu tüm sektörün özlediği,
beklediği birazda geç kalınmış bir

toplantıydı.
Seçilir seçilmez yapmasını
hararetle beklediğimiz bir
toplantıydı. Biliyoruz ki onun
göreve gelir gelmez İzmir’in
çözmesi gereken birçok sorunu
vardı. O sorunlardan sonra ancak
şimdi turizmcilerle buluşma şansı
buldu. Bu toplantı tüm turizmciler
tarafından sevinçle ve pozitif bir
yaklaşım olarak karşılandı.
Toplantı çok daha uzun da
sürebilirdi. Başkan karşısında ağır
sorunlarla baskılanmış bir sektör

buldu. Ama toplantıyı son
derece olumlu tavırlarla
yönetti. Herkesi tek tek
dinledi. İzmir’in bu
kadar büyük
zenginliklerin üzerinde
oturup, turizmden hak
ettiği payı alması

konusunda dile getirilen
konuları özenle not aldı.

Acenteler, rehberler,
havayolu, konaklama sektörü

temsilcileri, ilçe belediye
başkanları turizmde öne çıkan
ilçelerle kent merkezinin
turizmden alması gereken payları
konuştuk. Rekabet için
geliştirilecek stratejiler ile turizmde
İzmir’in yol haritasının belirlenmesi
konusunda görüşleri ortaya
koyduk. İletişimin hızlı ve düzenli
yapılabilmesi için bir iletişim
grubunun kurulması, medya, sosyal
medya, fuarlar ve festivallerle
tanınırlığın arttırılması, tur
operatörlerinin davet edilerek yüz
yüze iletişim sağlanması ve etkin
pazarlama olanaklarının

araştırılması, kruvaziyer  ve sağlık
turizminde rakamların büyümesi,
nüfusumuz kadar turist sayısına
ulaşılması, agro ve gastro turizme
daha çok ağırlık verilmesi, bir
merkezden planlanan ve yönetilen
birbiriyle çatışmayan, aksine
destekleyen bir etkinlik takviminin
yapılması, Urla, Tire, Bayındır,
Şirince, Foça ve Birgi’nin etkinlik
takvimlerine dahil edilmesi,
Michelin yıldızlı işletmelerin
sayısının arttırılması konuları dile
getirildi. İstanbul’un iç, Avrupa’nın
dış pazarda en büyük pazar
paylarına sahip olduğu, THY ve
özel havayolu şirketleriyle işbirliği
yapılması, İzmir’in başta sinema
olmak üzere sanat etkinlikleriyle
anılması, film, dizi ve tanıtım
filmleri yoluyla kentin çekim
gücünün arttırılması, kordondaki
mendireğin İzmir Marinası haline
getirilmesi gibi yılların beklentileri
masaya yatırıldı. Cemil Başkana
çok teşekkür ediyoruz. Beklenen ve
özlenen bir toplantıydı” dedi.
(Haber Merkezi)

‘Döngüsel ekonomiye 
geçiş zorunlu olmalı’
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Ege Turistik İşletmeler ve Konaklamalar Birliği (ETİK) Başkanı Mehmet İşler, İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Tugay’ın düzenlediği “Turizm Paydaşları Toplantısı” hakkında olumlu konuştu

Mehmet
İşler
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Ege Üniversitesi Hemşirelik Fakültesi öğretim üyesi
Prof. Dr. Gül Ertem’in uzman olarak ekibinde yer aldığı
“Çocukların Sağlık Haklarına ve Hizmetlerine Erişimde
Engellilik Temelli Ayrımcılığın İzlenmesi ve
Savunuculuğun Güçlendirilmesi” başlıklı proje UNICEF
Türkiye-ACAR programı kapsamında desteklenmeye
uygun bulundu. Prof. Dr. Ertem, “Özellikle dezavantajlı
grupların yaşadığı sorunlara karşı duyarlılığın artması
gerektiğine inanıyorum. Çocukların eşit, kapsayıcı ve
nitelikli sağlık hizmetlerine erişimini sağlamak hepimizin
ortak sorumluluğudur. Bu alandaki farkındalığı artırmak
ve çözüm önerileri geliştirmek adına çalışmalarımızı
artırarak devam ettirmek, şahsım adına önemli bir
sorumluluktur” dedi. (Haber Merkezi)

Egeli bilim insanına
UNICEF’ten destek

Psikolojik sağlamlığın temel taşlarından birinin
bireyin kendisini sevebilme kapasitesi olduğunu
belirten uzmanlar, kendini sevmenin, bireyin kendisini
kabul etmesi, kendi değerini nesnel ve şefkatli bir
biçimde takdir etmesi olarak tanımlanabildiğini
söylüyor. Bireyin kendini sevebilme kapasitesinin
geliştirilebilen bir beceri olduğunu kaydeden uzman
klinik psikolog Sedef Koç Bal, “Kendini sevme, özsaygı
ve öz şefkatin varlığıyla gelişir, narsisizmle
karıştırılmamalıdır” dedi. Bal, kendini kabul sürecinde
içsel eleştiriyi azaltmanın ve destekleyici bir iç ses
geliştirmenin kritik olduğunu aktardı. Bal, kendini
seven bireylerin başkalarını da sevebilme potansiyeline
sahip olduğunu vurguladı. (Haber Merkezi)

Kendini sevmekle 
narsisizm aynı değil!

MEDICAL POINT’E 
uluslararası başarı
‘Teranostik’ alanında uluslararası akreditasyon sürecini başarıyla tamamlayan İzmir Ekonomi
Üniversitesi Medical Point Hastanesi, bu prestijli sertifikaya sahip sayılı merkezlerden biri oldu

Terapi ve teşhis (tanı)
kelimelerinin birleşiminden
oluşan “teranostik”, özellikle
kanser gibi ciddi hastalıkların
kişiye özel tanı, tarama ve tedavi
süreçlerini kapsayan yenilikçi bir
yaklaşım sunuyor. Tanı ve tedavi
amacıyla kullanılan özel
maddelerin aynı anda
uygulandığı bu yöntem,
hastalığın hem tespit edilmesini
hem de tedavi edilmesini
mümkün kılıyor. Aynı zamanda
“akıllı atom tedavisi” olarak da
tanımlanan bu gelişmiş uygulama
sayesinde, hastalara erken teşhis
ve hedefe yönelik tedavi
olanaklarıyla üst düzey bir sağlık
hizmeti sunulabiliyor.
Uluslararası düzeyde geçerliliği
olan bu akreditasyonla birlikte
İzmir Medical Point Hastanesi,
ülkemizde sayısı sınırlı olan
merkezlerden biri haline gelerek;
bölge halkına ve tüm Türkiye’ye

ileri teknolojiye dayalı tanı ve
tedavi hizmeti sunma
kapasitesini daha da güçlendirdi.
Nükleer Tıp Bölüm Başkanı
Prof. Dr. Özgür Şanlı,
"Uluslararası bir kurum
tarafından onaylanmak bizler
için büyük bir gurur. Bu
akreditasyon, bilimsel
altyapımızın, teknolojik

donanımımızın ve hasta odaklı
yaklaşımımızın uluslararası
düzeyde kabul gördüğünün
göstergesidir. ‘Teranostik’
alanındaki bu yetkinliğimiz
sayesinde hastalarımıza en
güncel ve etkili tedavi
seçeneklerini sunmaya devam
edeceğiz”  dedi. Medical Point
Hastaneler Grubu Yönetim

Kurulu Başkanı Veysi Kubba da 
"Hedefimiz, yalnızca tedavi

değil, aynı zamanda tanı
süreçlerinde de en ileri
teknolojiyi kullanarak insan
hayatına dokunmaktır.
Uluslararası geçerliliği olan bu
sertifika ile hasta güvenliği ve
klinik mükemmellik alanlarında
çıtamızı bir kez daha yükselttik.
Gelecekte de inovatif çözümleri
ülkemize kazandırmak ve
halkımıza en iyisini sunmak için
var gücümüzle çalışmaya devam
edeceğiz” diye konuştu. İzmir
Ekonomi Üniversitesi Medical
Point Hastanesi, sağlıkta kalite
ve yenilik anlayışı doğrultusunda;
kanser başta olmak üzere birçok
hastalıkta erken tanı ve etkili
tedavi süreçlerini destekleyen bu
tür uluslararası sertifikasyonlarla
sağlık hizmetlerinde öncü
konumunu pekiştirmeyi
sürdürüyor. (Haber Merkezi)

Gastroenterit, çoğu zaman
toplumda hafif ve geçici bir
hastalık gibi algılanıyor ancak
özellikle küçük çocuklarda
hızla dehidratasyona yol
açabileceği için hayati risk
taşıyabilecekklinik bir
tabloya dönüşebiliyor.
Bu noktada en
kritik konu,
ebeveynlerin
belirtileri erken
fark etmeleri
ve çocuğun
genel
durumunu
yakından
izlemeleri. Çocuk
sağlığı ve hastalıkları uzmanı
Dr. Giray Girgin, zamanında
fark edilip doğru şekilde
yönetilirse gastroenterit
hastalığının genellikle
tamamen düzeldiğini
belirterek, “Ancak gecikmiş
müdahaleler çocuk sağlığı
açısından ciddi sonuçlara yol
açabilir. 

Özellikle
küçük çocuklarda

hızlı sıvı kaybı
(dehidratasyon) gelişirse

ve tedavi edilmezse böbrek
fonksiyonları bozulabilir, bilinç
değişikliği görülebilir ve
nadiren de olsa hayati risk
oluşabilir. Bu
yüzdengastroenteritbasitbir
ishal gibi görülmemeli,
çocuğun genel durumu her
zaman öncelikli değerlendirme

kriteri olmalıdır. Ayrıca
unutulmamalı ki bazı
gastroenterit vakaları
bakteriyel veya paraziter
kökenli olabilir ve evde yapılan
müdahaleler yetersiz kalabilir.
Bu nedenle, belirtiler
başladıktan sonra 24 saat içinde
iyileşme görülmüyorsa ya da
çocuk sıvı alamıyorsa, mutlaka
bir hekime başvurulmalıdır”
uyarısında bulundu.
(Haber Merkezi)

24 saat içinde iyileşme 
görülmüyorsa dikkat!
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Aşk değil;
kurtarıcılık
bağımlılığı

Sevginin doğasında şefkat, bağlılık ve
destek vardır. Bazen sevdiklerimize
verdiğimiz destek bizleri kendi benliğimizi
feda ediyormuş hissi yaratabilir. Adeta
kurtarıcı bir bağımlılığa dönüşebilir. 

Sevgi adı altında sürdürülen kurtarıcılık
davranışlarımızın altında kontrol, ego ve
bağımlılık döngüsü bulunur. Sevdiklerimiz
kişilere karşı “Onu iyileştirmeliyim.”
“Yeterince seversem düzelir.” Karşı tarafın
duygusal yükünü almak bir sevgi biçimi
değildir. Kendi değersizlik duygularını
telafi etme biçimidir. Karşı taraf bizim
desteğimizi reddettikçe daha da tutunmaya
başlarız. Kendimizi onu yeterince
sevmediğimize, desteklemediğimize dair
suçlayabiliriz. Bu tıpkı karşı tarafın içmek
istemediği ilacı ona defalarca sunmaya
benzer. Destek talebimizi reddetmesine
rağmen o ilişkide kurtarıcı rolünü
üstlenmeye devam ederel o ilişkideki
sevgiye değil, o role bağımlı hale
geldiğimizin kanıtıdır. Yani kurtarıcılık
rolü bağımlılığa dönüşür. 

Peki, bu rolden neden çıkamıyoruz? 
O kişiyi terk etmek o kişiye ihanet etmiş

hissi verir. O bensiz yapamaz düşüncesi
karşı tarafın yetişkinliğini küçümsemekle
eşdeğerdir. Kurtarıcılık rolünün gitmesi
kontrol o kişide kaybına da neden olur. 

Oysa karşı tarafın kendi hayatı ile ilgili
kaderini tayin etme hakkı vardır. Bize onun
yolu karanlıkta gelse, o kişinin o karanlık
yolda gitmek istemeye hakkı da vardır.
Sonuçta kabul etmekte zorlansakta bu
onun yolculuğu… Bizlerin görevi
sevdiklerimize yaşam koçu, terapist,
ebeveyn ya da kurtarıcı olmak değildir.
Bizle de sevgiyi hak eden insanlarız.
Kendimizi tüketerek iyilik adı altında
sevgimizi sunmak bir sevme biçimi değildir.
Sevgi, karşılıklı görüldüğünde kişiye iyi
gelir.

Bir ilişkide ancak bireylerin kendi
duygusal ihtiyaçlarını tanıyıp
karşılayabilecekleri ölçüde sağlıklı
olabilirler.  Eğer kişi kendi duygusal
boşluklarını bir başkası üzerinden
doldurmaya çalışırsa; ona iyi gelmeyi
bırakın yük olmaya başlat. Hatta bu durum
fark edilmeden kişinin kendisini duygusal
olarak tükenmiş hissetmesine bile neden
olabilir. 

Kendine nasıl iyi geleceği hakkında
yeterli bir bilgiye sahip olamayan birey,
başkasına verdiği sevgiyi ölçemez. Sınır
koyamaz, tükenir ama bu durumun nedeni
başta anlayamaz. İyilik adı altında kendini
feda eder. Oysa gerçek iyilik, önce kendi
duygusal evini toplamakla başlar. Bu
yüzden karşılıksız veren değil; dengede
kalabilen kişi ilişkilerinde sağlıklı dinamik
yakalar. Kendi ihtiyaçlarını yok sayarak
sürdürülen fedakarlık, eninde sonunda
kırılganlığa dönüşür. Bu kırgınlık da
zamanla sevgiyi zehirler. 

Kendini ihmal ederek kimseye iyi
gelemezsin. Çünkü gerçek şefkat, fazladan
vermekle ilgili değildir; fazladan paylaşacak
bir şeyin olduğunda doğar.

Sevgilerle…

AYKAÇ

YAKIN İLİŞKİLER
MELEKmelek.aykac1@saglik.gov.tr

Emine Gök- Necdet Budak- Gül Ertem



24 Haziran 2025 SalıHazırlayan: Caner Tok 11

SAYFA  11 SIYAH MAVI KIRMIZI SARI

Dini motiflere yaslanmak değil,
düşüncem. Belli bir inancım, itikatım var
haliyle, bu kadarı normaldir. Normal
olanından yani. Olan olmayan diye
ayrıştırmak değil, derdim. Bir gün bir
yerlerde buluşacağız. Şöyle bir
düşününce, koca dünya
diyoruz. Oysa çok küçük,
zaman da su gibi. Şu
anın, bu anın
kıymetini, kadrini
bilmek gerek. Hayat,
yaşam, yaşamak işte
böyle bir şey. Spor da
maç ta hayatın tam
içinde. Sahadaki
herkes, dışındaki
karakterini yansıtır denir.
Doğrudur, zaman meselesi.
Vakti zamanı gelince ortaya çıkar.
Futbol mesela bir oyundur sadece. Hak
eden kazanmalıdır. Birbirimizi aldatmaya,
kandırmaya gerek yok. Bugün kandıran,
yarın kandırılır. Bu böyle, etki tepki, sinerji
ne derseniz deyin. Unutuyoruz, belki de
unutuluyoruz. Ama unutmayan, karıncayı
karanlıkta gören bilen var. Herkes bu
geminin içinde, dalgalar hepimize aynı.
Veda edince 'birbirimize bakacak yüzümüz
olmalı'. Doğrusunu yaparsan er
geç anlaşılır, ortaya çıkar. Net,
kesin bilgiye ulaşamadım,
olabilir. Mizansen, kurmaca da
değil. Muhsin Pala, Sami Uysal,
Hakan Yalçın, Mesut Yalkın,
Şenol Sevindi, Bayram Mercan,
Ümit Önoğlu, Emin Kökçü, Şenol
Meriç, Hacı Ahmet Dağ ile Hasip
Ertürk. Yakın zamanın fırtınası
Akhisarspor'un, 1984-85 sezonu
profesyonel ligdeki ilk kadrosu,
3.lig maçındaki ilk 11'i. Teknik
Direktör de 'iki gözümün çiçeği'
Turgay Meto hocam. Takım
kaptanı İzmirspor'da da forma

giyen Muhsin Pala. O sezon Manisaspor iki
puan farkla şampiyon oldu, 2.lig'e
yükseldi. Kulüp Başkanı kimdi peki, Âdem
Korkmaz. Adem başkanım Akhisar'ın
yerlisi, esnafı. Reklamı sevmez, basamak
olarak kullanmadı da başkanlığını. Amaç
hizmet, rant, şatafat değil. Fotoğraflara
bile girmezdi. Avrupa gören
Akhisarspor'un '3.ligdeki ilk başkanı'
olarak tarihe geçti. İlk, başlangıç yani.
Geçen hafta vefat etti Korkmaz başkanım.
Urla'da aile kabristanına defnedildi, iki yıl
önce vefat eden eşine kavuştu.
Akhisarspor'un 'süper ligdeki ilk başkanı'
Hüseyin Eryüksel 4 yıl önce,

Akhisarspor'un efsane futbolcusu, teknik
direktörü Memiş Büyük de 6 Kasım 2024'de
vefat etti. İyi bir evlat bıraktı bize, oğlu
Muratcan'ı severim, kaliteli insandır.

Kadrodaki Hacı Ahmet Dağ
kardeşimi de toprağa verdik.

Korkmaz Başkan ile
futbolcusu Dağ kısa

aralıklarla başka
alemde buluştu,
buluşacak. 'Balık
baştan kokar' derler,
'Kulüp başkanı nasılsa

kadrolarda aynısı olur'
şahsımın tespiti.

Kadrodakilerin hepsini
tanırım pırlanta gibi insanlar.

Tanıyorum biliyorum da
yazıyorum, yılların birikimi,

düşüncesi, fikri. Sami abim Karşıyaka'da da
oynadı, Bayram Mercan ile Emin Kökçü
kaptanım hoşgörülü insan evladı, Hasip
Ertürk hocam da geleceğin yıldızları
İzmirspor    U-15 takımıyla şu an Türkiye
Şampiyonası'nda Kütahya'da. Hala
görüşürüz, bakacak yüzümüz var. Çok
şükür, sağlıklı huzurlu ömür diliyorum.

'BELKİ O ARI BEN OLACAĞIM'
Hakem fotosu da var. Peki

konunun Akhisarspor ile ne
alakası var diye sorarsınız.
Muzaffer Çeçen hocam, 1973'de
hakemliğe başladı. Hakemlik,
gözlemcilik, İHK üyeliği yaptı.
Astsubay idi, ikinci memleketim
Diyarbakır'da ve de Ankara'da da
görev yaptı. Düdük çaldı, yardımcı
hakemlik yaptı. Balıkesir'den
süper lige yükselen İsmail Çeçen
ile hiçbir akrabalığı yoktur, soyadı
denk gelişi. Gel zaman git zaman.
İşte o fotoğraftaki kadroya
bakınca, yakın zamandaki iki vefat

haberini öğrenince 'jeton düştü' denir ya.
İşte tam da o, benimkisi. Haber kokusu
aldım. Tam olarak tespit edemedim ama
neden olmasın, olabilir, denk gelmişizdir
hemen her yerde. Zaman, mekân, konum
olarak uyum var. Belki de Çeçen, o maça
veya diğerlerine çıktı. TFF'de bulamadım,
girilmemiş olabilir. Kadrolar yok, yıl 1984.
Hürriyet için fotoğraf çekmeye gittiğimde
Ege'nin birkaç yerinde karşılaştık. Hatta
Çeçen soyadını vurgulardı, doğru yazılsın
diye. O zamanlar çıktı alınıp verilmezdi,
dilden söylenirdi. O anki görevli saha
komiseri nasıl anladıysa, yazdıysa notlarına.
O, aynen öyle. Çok komik yerlere giderdi, ad
soyad meselesi. O dönem harika yorumcu,
sesi mükemmel Burhan Çaçan çok
meşhurdu, o da rahmete kavuştu. Çaçan
değil Çeçen karışmasın demişti. Üst üste
vefatlar gelince hem de Akhisar'dan
Manisa'dan, böyle bir yazı ortaya çıktı.
Patron, başkan Âdem Korkmaz, lisanslı
oyuncusu işçisi emekçisi Hacı Ahmet Dağ o

yıl, o maçta sahadaydı. Büyük
olasılıkla Kenan Molla ustam,
abim fotoğraf yetiştirmeye
çalıştı, yıldız verdi, maçı yazdı,
kritik de yaptı. Taner Kumova
kardeşim de Akhisarspor
sevdalısı o da gitti izledi.
Büyük başkan Hüseyin
Eryüksel de tribündeydi. O
zamanlarda henüz ilkokul
öğrencisi olan, Manisa
Belediye Başkanı Mimar
sevgili Ferdi Zeyrek başkanım,
10'lu yaşlarda. Manisaspor-
Akhisarspor derbisi, yoğun
rekabet. Biri il, biri ilçe

takımı. Bana da nasip oldu düdük çalmak.
Mutlaka gitmiştir Ferdi başkan, yaşı küçük
olduğu için de bilete de gerek kalmamıştır.
Şimdi öyle mi ya. Efsaneler bile gidemiyor,
hizmet ettiği takımların maçlarına. Demem
o ki. 1996 yapımı Eşkıya filmindeki replik
gibi oldu, 'Korkma, sadece toprağa
gideceksin. Sonra, toprak olacaksın. Sonra,
sularla birlikte, bir çiçeğin bedenine
yürüyeceksin. Oradan, özüne ulaşacaksın.
Çiçeğin özüne bir arı konacak. Belki, belki o
arı ben olacağım'.  Bu benim düşüncem,
fikrim. Olmuş mudur, kesin mi bilemem,
Allah bilir. Yad etmek, rahmet okutmak
istedim. Hepsi bu. Rahmetlilerin de hepsi
güzel insan. Bir gün bir yerde bulaşacağız,
hep birlikte. Top, penaltı, ofsayt olmaz ama.
Nasıl gittiğimiz önemli. 'İyi bilirdik, iyi insan'
dedirtebilmek çok önemli. Kötü ve de kötü
niyetli insan görmekten bıktım, usandım.
İyilik, güzellik buluştursun hepimizi, maç
filan hepsi teferruat, sadece bir sınav. Hayat
gibi tıpkı, sevgi ve saygılarımla...

AYDINOĞLU 

METİN

Belki de
buluşacaklar...

aydinoglumetin@hotmail.com

BİRMETİN’DEN

Altay’ın başı icra
dosyalarıyla dertte

Göztepe'de 
Dennis 

Anderlecht'in 
radarında

Aliağa’da Hasan
Kılıç harekatı

SÜPER Lig ekiplerinden Göztepe'nin
oyuncularına Belçika ekibi
Anderlecht'ten teklifler gelmeye
devam ediyor. Sarı-kırmızılıların
Brezilyalı golcüsü Romulo için
geçtiğimiz aylarda resmi teklif götüren
Belçika ekibinin bu kez orta saha
Anthony Dennis için harekete geçtiği
bildirildi. Anderlecht'in Nijeryalı orta
saha oyuncusu için Göztepe'nin futbol
şubesini yöneten Sport Republic
şirketi ile görüştüğü ve şartları
sorduğu öğrenildi. Belçika basını da
Anderlecht'in Dennis transferinde
ısrarcı olduğunu ve Göztepe ile sıkı bir
pazarlık yaptığını yazdı. (DHA)

2'NCİ Lig'e namağlup çıktıktan sonra
hedefini 1'inci Lig olarak belirleyip
transferde yıldızlar topluluğu bir kadro
oluşturmaya çalışan Aliağa Futbol,
harekatını tam gaz sürdürüyor. Şu ana
kadar Ahmet İlhan Özek, Sergen
Piçinciol, İbrahim Yılmaz, Mertcan
Açıkgöz ve Göktuğ Yılmaz gibi üst düzey
oyuncuları kadrosuna dahil eden İzmir
ekibinin Pendikspor'dan tecrübeli orta
saha oyuncusu Hasan Kılıç'la prensipte
anlaşmaya vardığı bildirildi. (DHA)

3'üncü Lig'de 855 milyon TL borçla düşen Altay'da 28 Mayıs'ta
göreve gelen yeni yönetim icra dosyalarıyla baş etmeye çalışıyor 

Muhsin Pala, Sami Uysal, Hakan Yalçın, Mesut Yalkın, Şenol Sevindi, Bayram Mercan - Ümit Önoğlu,
Emin Kökçü, Şenol Meriç, Hacı Ahmet Dağ, Hasip Ertürk 1984-1985 Akhisarspor 3.Lig

Muzaffer Çeçen, Koray Kamalıoğlu, Ali Çalışkan

Muzaffer Çeçen

Adem Korkmaz,
Emin Kökçü

YÖNETİMİN finansal destekçisi
Vahdettin Heyal'in geçtiğimiz
günlerde, "Marka ve amblem
dahil haczedilmeyen bir şey
kalmamış" açıklaması
yapmasının ardından
kulüpte 2022-23 yılları
arasında görev yapan bir
antrenörün 473 bin TL
alacağı nedeniyle kulübün
logosu, markası ve amblemine 9
Mayıs'ta haciz işlemi başlattığı ortaya çıktı. Eski
antrenörün avukatı son olarak icra edilen marka,
logo ve amblemin satışını talep etti.

Vahdettin Heyal konuyla ilgili yaptığı açıklamada,
"Haciz işlemi başlatan antrenörle tüm pazarlığı
bizzat ben yaptım. Kendisine 35 bin TL peşin, 35
bin TL 9 ay taksitle olmak üzere toplam 350 bin TL
teklif ettim. Dosya borcunun 790 bin TL olduğunu,
Altay'ı çok sevdiği için 200 bin TL indirim yapıp 590
bin TL ödenirse haciz işlemini durduracağını
söyledi. İcra işlemi 473 bin TL üzerinden açıldı.
Armamız üzerinden devam eden 5 ayrı haciz işlemi
var ve avukatlarım bu dosyalarla özel
ilgileniyorlar. Bilirkişi raporuna itiraz edeceğiz,
dava 3-4 yıl sürer" dedi.

'SON 15 YIL DENETLENECEK'
Altay'ın son 15 yılını denetlemek için Türkiye'nin

en büyük denetim şirketlerinden biriyle anlaştığını
duyuran Vahdettin Heyal, "Gideceği deplasman
öncesi yiyeceği kuruyemişi en detaylı şekilde
yazan, yiyeceği eti görseliyle beraber talep eden,
kulübü soyup soğana çevirenler az daha sabredin.
Denetim şirketinin hazırlayacağı raporu
bekliyorum. Çıralı antrikot isteyenler, bu kulübün
parasını hiç edenler size söz veriyorum.
Aldıklarınızın hesabını tek tek vereceksiniz.
Sattıkları futbolcunun parasını çantayla elden alan
kişiler bunun hesabını elbette verecekler" diye
konuştu. Şirketleşme ile Altay'da yeni bir dönem
başlayacağını belirten Heyal, kulüpten 150 milyon
TL alacağı bulunan eski yöneticilere alacaklarını
bağışlamaları çağrısında bulundu. Şirketleşme
komisyonu ve yönetimin hafta içinde devir
protokolü imzalayacağı bildirildi. (DHA)

2'nci Lig Beyaz Grup'ta geçen sezon Play-
Off'a kalıp yarı finalde elenerek 1'inci Lig
hedefini erteleyen Altınordu'da Başkan Seyit
Mehmet Özkan'ın geçtiğimiz yıllarda olduğu
gibi yine A takım yarışmacı haklarını

devretmek için yatırımcı aradığı
iddia edildi. Kırmızı-lacivertli
kulübe birkaç yatırımcının talip
olup 1,5 milyon Euro'luk teklifte
bulunduğu ancak Başkan Özkan'ın
3 milyon Euro talep ettiği ileri
sürüldü.
Altınordu'da yine altyapının
başında yer alacak Seyit Mehmet
Özkan'ın A takım için kulübün
felsefesine ve vizyonuna uygun
yatırımcı aradığı ifade edildi. Yaz
döneminde bir yatırımcı ile
anlaşma sağlanmazsa Altınordu
yine Başkan Özkan önderliğinde
mücadelesini sürdürecek.
Altınordu'yu 2012'yi devralarak
şirketleştiren Özkan, kırmızı-
lacivertli kulüpte Türkiye'ye

örnek altyapı tesisleri kurup, A takımı 3'üncü
Lig'den 1'inci Lig'e çıkarmıştı. Altınordu, bu
süreçte yetiştirdiği birçok yıldız oyuncuyu
milli takımlara kazandırdı. (DHA)

Altınordu’da Başkan
Özkan’ın devir planı

Seyit
Mehmet
Özkan

Seyit
Mehmet
Özkan

Seyit
Mehmet
Özkan

Seyit
Mehmet
Özkan

Seyit
Mehmet
Özkan

Seyit
Mehmet
Özkan

Seyit
Mehmet
Özkan

Seyit
Mehmet
Özkan

Seyit
Mehmet
Özkan

Seyit
Mehmet
Özkan

2'NCİ Lig'de son iki sene Play-Off oynamayı
başaran Menemen Futbol Kulübü'ne yeni sezon
öncesi belirsizlik hakim oldu. Geçen sezon Play-
Off'larda Vanspor'a elendikten sonra maratonu
tamamlayan sarı-lacivertlilerde yönetim henüz
bir adım atmadı. Son iki yıldır takımı yöneten
Başkan Bilgin Tokul'dan şu ana kadar bir hamle
gelmezken, Tokul ve Menemen Belediye
Başkanı Aydın Pehlivan'ın kulübün geleceği
adına toplantı yapacakları kaydedildi. (DHA)

Menemen
FK'da

belirsizlik
hakim

Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
Bilgin
Tokul
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Türk tiyatro, sinema ve dizi
dünyasının sevilen isimlerinden Reha
Özcan, uzun yıllardır oynadığı Bir Garip

Orhan Veli müzikalini
Ayvalık

Amfitiyatro’da
sergileyerek son
kez oynayacak ve
“İkinci
memleketim”
dediği Ayvalık’ta
oyuna, bir daha
oynanmamak

üzere nokta
koyacak. Çekimleri

3 yıl Boyunca
Ayvalık’ta devam eden,

Üç Kız Kardeş dizisinde baba rolüyle
sevilen ve ününe ün katan Reha Özcan,
sezonun ilk oyunu Bir Garip Orhan
Veli’yle tiyatroseverlerin karşısına
çıkacak. (Haber Merkezi)

Güzelbahçe’nin gece
pazarı yine, yeniden…
Yaz aylarının vazgeçilmez noktası ‘gece pazarı’ Güzelbahçe Belediyesi tarafından
yenilenerek açıldı. Dans gösterileriyle renkli açılışa Güzelbahçeliler büyük ilgi gösterdi
RENGARENK AÇILIŞ
Yalı Mahallesi Vapur İskelesi ile
yenilenen sahil projesi arasındaki
alanda bando ve marşlar eşliğinde
gerçekleştirilen açılışa ilgi
yoğundu. Güzelbahçe Halk
Oyunları Grubu’nun dans gösterisi
büyük beğeni toplarken, Belediye
Ritim Grubu’nun performansı
büyük alkış aldı. Güzelbahçe
Belediye Başkanı Mustafa Günay
stantları ziyaret ederek esnafa
hayırlı işler diledi.

DAHA DA BÜYÜYECEK
Başkan Günay, “Buradaki bu
güzelliğe ve sağlanan düzene katkı
koyan ekip arkadaşlarıma
teşekkür ediyorum. Gece
pazarımızı büyütmeye devam
edeceğiz. Tüm halkımıza hayırlı
uğurlu olsun'' dedi. CHP İlçe
Başkanı Devrim Seyrek de, “Bu
aşamaya gelmesini adım adım
takip eden belediye başkanımıza
ve tüm belediye emekçilerimize
teşekkür ediyorum'' dedi.  
(Haber Merkezi)

Bursa'nın Karacabey
ilçesindeki ayı barınağının
sakinleri, sıcak geçen yaz
günlerinde yüksek protein ve
yüksek kalorili yiyeceklerle
besleniyor. Kış uykusundan
çıktıktan sonra
metabolizmaları hızlanan
ayılara, sıcak yaz günlerinde
yüksek protein ve yüksek
kalori içeren yiyeceklerden
oluşan beslenme programları

uygulanıyor. Görevliler, ayılara
yüksek kalori ve protein
oranına sahip gıdalardan
oluşan özel yemlerin yanı sıra
meyve, sebze ve et veriyor.
Merkezde görevli şef Azizcan
Sezer, kış uykusunda
hayvanların
metabolizmalarının
yavaşladığını ve depo ettikleri
yağları kullandıklarını 
söyledi. (AA)

Usta tiyatrocudan 
‘Bir Garip Orhan Veli’

Bornova Belediyesi, Sayra-
Çınar Vakfı ve BAYETAV iş
birliğiyle düzenlediği “Hoş Geldin
Yaz Çocuk Şenliği” ile karne günü
kutlamasını Büyükpark’ta
rengârenk bir etkinliğe
dönüştürdü.
Atölyeler,
animasyonlar,
bubble show
ve masal
saatleriyle
çocuklar
hem eğlendi
hem öğrendi.
Duyusal
Oyun, Mini
Drama, Müzikli
Masal Saati,
Özgürce
Boyuyorum, Yüz Boyama,
Magnet Yapımı, Çanta Tasarımı,
Tuz Seramiği ve Mini Yoga
atölyeleri yoğun ilgi gördü. Ayrıca
Kolye ve Ayraç Yapım Atölyeleri,
Ritim, Dans ve Parkur
atölyeleriyle çocuklar
yeteneklerini keşfetme fırsatı
buldu. (Haber Merkezi)

Yaz coşkusu çocuk
şenliği ile başladı Habib-i Neccar Camii

eski haline kavuşacak

Sıcak havalarda özel gıdalarla besleniyorlar

Hatay'da asrın felaketinde yıkılan
ve Anadolu'da inşa edilen ilk cami
olduğu bilinen Habib-i Neccar
Camii'nde restorasyon ve
rekonstrüksiyon çalışmaları hızla
devam ediyor. 

Özgün mimari yapısına sadık
kalınarak sürdürülen çalışmalarda
zemin döşemelerinden duvar
onarımlarına, minare örgüsünden iç

mekan düzenlemelerine kadar birçok
alanda hassasiyetle yürütülen
uygulamalar hakkında yetkililerden
bilgi alan Vali Mustafa Masatlı,
sürecin titizlikle takip edildiğini
belirtti. Vali Masatlı, eserin aslına
uygun şekilde yeniden ihyasıyla
birlikte kente değer katan önemli bir
yapının daha halkla buluşacağını
ifade etti. (İHA)

İzmir’in güneşini
yogayla uğurladılar

İzmir’in güneşini
yogayla uğurladılar

Büyükşehir Belediyesi, Dünya Yoga Günü’nü sıra dışı etkinlikle kutladı
Yüzlerce İzmirli, 21 Haziran’da güneşi feribotta yoga yaparak uğurladı
Büyükşehir Belediyesi, Dünya Yoga Günü’nü sıra dışı etkinlikle kutladı
Yüzlerce İzmirli, 21 Haziran’da güneşi feribotta yoga yaparak uğurladı
İzmir Büyükşehir Belediyesi
Gençlik ve Spor Hizmetleri
Dairesi Başkanlığı, İZDENİZ’in
de katkısıyla unutulmaz bir
etkinliğe imza attı. Hasan
Tahsin Arabalı Vapuru bu kez
sıra dışı bir etkinliğe ev
sahipliği yaptı. Dünya Yoga
Günü nedeniyle feribotta
buluşan 400 İzmirli, yılın en
uzun gününe, denizin ortasında
yoga eşliğinde veda etti. 

Bostanlı Vapur İskelesi’nden
Körfez’e açılarak gün batımına
doğru yola çıkan İzmirliler, yoga
eğitmeni Beste Elvanlı ile
unutulmaz anılar biriktirdi.
Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi
Başkanı Anıl Kaçar, “600’e yakın
başvuru oldu ama feribotun
kapasitesi 450 kişi ile sınırlı.
Sağlıklı ve mutlu kentli hedefiyle
çalışmalarımızı sürdüreceğiz”
dedi. (Haber Merkezi)

Mustafa
Günay


